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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

دردیدار رئیس و اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با انجمن کارآفرینان نایین عنوان شد:  

راه اندازی مرکز فوریت های تولید و سرمایه گذاری در اصفهان
     اگر تنها درصدی از سود بنگاه های دولتی و خصولتی استان اصفهان در حوزه مسئولیت اجتماعی صرف شود، می توان بسیاری از معضلات حادث شده در زمان شیوع کرونا را حل کرد
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قیمت بلیط هواپیما؛

اول گران می شود، 
بعد جلسه 

تصمیم گیری برگزار 
می شود!

در روزگاری که ســفرهای غیر 
ضروری حذف شده اند  و مردم 
تنها سفرهای مهم خود را انجام 
می دهند ، گران شدن قیمت بلیط 
هواپیما اعتراضات زیادی را در پی 
داشته است. ماجرا از جایی آغاز 
شد که شرکت های هواپیمایی 
در کشــور اعلام کردند به دلیل 
رعایت پروتکل های بهداشتی و 
فاصله گذاری اجتماعی در شرایط 
کرونایی مجبور هستند ظرفیت 
هواپیماها را بــه 60 درصد قبل 
برسانند و به همین دلیل قیمت 
بلیط را گران کردند. البته حتی 
ایکائو هم در سندی که منتشر 
کرد این مســاله را الزام نکرد اما 
این موضوع یعنی رعایت فاصله 
در ســفرهای هوایی بــه لحاظ 
روانــی و به خاطــر این که یک 
مطالبه اجتماعی بود، عملی شد 
و  با هماهنگی وزارت بهداشــت 
نشســتن یــک در میــان در 

هواپیماها الزامی شد. ...

 برنامه ریزی فولاد مبارکه
 برای افزایش صادرات

مدیرعامل فولاد مبارکه گفــت: فولاد مبارکه 
تا پایان شــهریورماه، ۳ میلیون و ۸۴۲ هزار و 
۱۷۲ تن انواع محصولات خود را در بازار داخلی 
و جهانی به فروش رسانده که ۴ درصد بیش از 

برنامه است.
حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل فولاد مبارکه 
گفت: فــولاد مبارکه  بــا در دســتور کار قرار 
دادن سند چشــم انداز توســعۀ ۱۴0۴ کشور 
در بازار هــای مصرف مختلف خــود، همچون 
صنایع خودروســازی، نفت و گاز، ساختمان، 
لوازم خانگی، لولــه و پروفیل و... توســعه ها و 
سرمایه گذاری های خود را برنامه ریزی می کند 
و از این منظر، سالانه برنامۀ فروشی منطبق با 
این اهداف کلان تدوین می گردد. بر این اساس 

فولاد مبارکه فروش...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

 وام ودیعه با دو ضامن رسمی! 

سنگ بزرگ بانک ها پیش پای مستاجران 
در حالی که بر اساس مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا، می بایست در تابستان 

امسال وام ودیعه مسکن به مستأجران پرداخت می شد، بانک ملت 
با تقاضای دو ضامن کارمند رسمی، در پرداخت ها سنگ اندازی 

می کند.
اگرچه امسال برای همه مردم با روزهای دلهره آور 

کرونایی آغاز شد و نوید بهار، تابستان، پاییز و 
زمستان دلچسبی برای شهروندان نمی داد، اما برای 

مستأجران با اضطراب و نگرانی بیشتری همراه شد و...
7 پنجشنبه| 15 آبان 1399| 5 نوامبر 2020 | 19 ربیع الاول 1442 | سال سوم| شماره 635|  صفحه اول

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود 
شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به 

88356308         88016649 - 021                       عنوان مجرم شناخته شوید؟
031 - 32274793          32274792  

سایت ثبت آگهى مفقودى : 
agahinaslefarda.ir

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد  کالا و خدمات مورد نیاز خود به شرح ذیل 
را به استناد قانون برگزارى مناقصات و آئین نامه معاملات، از طریق  سامانه الکترونیکى دولت به صورت 
مناقصه عمومى دو مرحله اى از بین تولید کنندگان و فروشندگان واجد شرایط که در سامانه الکترونیکى 

دولت ثبت نام نموده اند، خریدار نماید.  
لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهى 

امضاى الکترونیکى را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

موضوع مناقصه: خرید هادى هوایى آلومینیوم فولاد ascr-ga نمره 70 مینک 
شماره مناقصه در سامانه 

تدارکات الکترونیکى 
دولت (ستاد)

تاریخ توزیع 
دفترچه

مهلت تهیه 
دفترچه

آخرین مهلت 
بارگذارى و 
تحویل پاکات

بازگشایى اسناد 
ارزیابى کیفى

بازگشایى 
پاکات مناقصه 

تضمین  مبلــغ 
(ریال)

متعاقبا اعلام 20990012110000301399/08/171399/08/241399/09/041399/09/05
1,338,000,0000مى گردد

روابط عمومى شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان

آگهـى مناقصـه عمومـى  
دو مرحله اى

پیشنهاد دهندگان مى توانند اسناد مناقصه به شرح فوق را از طریق سایت www.setadiran.ir  دریافت 
و حداکثر تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه مورخ 1399/09/04  در سامانه فوق بارگذارى نمایند و همچنین 
اسناد فیزیکى (پاکت الف - ضمانتنامه) خود را به نشانى: اصفهان،چهارباغ عباسى، خیابان عباس آباد، 
ساختمان ستاد شماره یک شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان، طبقه همکف، دبیرخانه تحویل نمایند.  

به پیشنهادهایى که بعد از مهلت مقرر باگذارى گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد .
جهت کسب اطلاعات بازرگانى با شماره تلفن 34121486-031 واحد مناقصات و خرید - آقاى کاظمى  و 
جهت آگاهى بیشتر در مورد الزامات، اطلاعات، شرح خدمات این مناقصه با شماره تلفن 031-34121457 

معاونت مهندسى و نظارت تماس حاصل فرمایید. 
جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934-021، دفتر ثبت نام: 88969737-021 و 

85193768-021 تماس حاصل فرمایید. 
مبلغ و نوع  تضمین شرکت در مناقصه: در اسناد درج شده است. 

* شرکت کنندگان در مناقصه مى بایست دو روز قبل از آخرین مهلت اتمام زمان مناقصه با  مراجعه به 
سامانه دولت و یا تماس با واحد مناقصه و مزایده، از آخرین اصلاحات احتمالى اسناد مطلع گردند، در غیر 

این صورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مناقصه گران مى باشد. 
* پیشنهادات رسیده با حضور اعضاى کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد. 

* پیشنهاد دهنده مى بایست صرفا در سامانه الکترونیک دولت ثبت نام کرده باشد.
* به مدارك، پیشنهادات و نامه هاى فاقد امضا، مخدوش، مشروط یا بعد از انقضاء مهلت مقرر واصل شود 

مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.
* شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار مى باشد.

* سایر اطلاعات و جزییات مربوط در اسناد  مناقصه مندرج مى باشد.

آگهى مزایده مرحله دوم
چاپ دوم

شهردارى کلیشاد و سودرجان به استناد مصوبه شماره 3453/ه/99 مورخ 1399/06/26 شوراى محترم اسلامى شهر در 
نظر دارد  نسبت به  ( اجاره جایگاه CNG  متعلق به شهردارى واقع در 
بلوار نجات بخش، شهر کلیشاد و سودرجان) به مدت یکسال اقدام نماید.  
لذا از متقاضیان واجد الشرایط دعوت مى گردد ، مطابق اطلاعات ذیل  به 

شهردارى مراجعه نمایند. 
- محل دریافت اسناد مزایده واحد دبیرخانه شهردارى مى باشد. 

- محل  تحویل اسناد مزایده واحد دبیرخانه حراست شهردارى مى باشد. 
- شرکت کنندگان باید سپرده اى معادل 5 درصد معادل اجاره بها سالیانه به مبلغ پایه کارشناسى شده را به حساب سپرده شهردارى واریز 

و یا نسبت به صدور ضمانت نامه بانکى در وجه شهردارى تحت عنوان سپرده شرکت در مزایده اقدام نمایند. 
- برندگان اول، دوم وسوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 

- سایر اطلاعات و جزییات مربوط به معامله در اسناد مزایده مندرج مى باشد. 
- شهردارى در رد و قبول هر یک از پیشنهادها مختار است. 

حامد اخگر - شهردار شناسه: 1032334

1399/08/06 الى 1399/08/27مهلت بازدید و اخذ اسناد 

1399/08/06 الى 1399/08/27مهلت تحویل اسناد 

1399/08/28بازگشایى اسناد

شهردارى شاهین شهر باستناد مصوبه شماره 3059/ش مورخ 98/12/28 شوراى 
محترم اسلامى شهر در نظر دارد  عملیات احداث پارك محله اى با اولویت نسیم 5 

را با اعتبار اولیه 7,000,000,000ریال به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید.
* متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اوراق مناقصه مى بایستى در 
ساعات ادارى به واحد عمران شهردارى مراجعه و پیشنهادهاى خود را حداکثر تا 
پایان وقت ادارى روز شنبه مورخ 99/08/24 به دبیرخانه حراست تحویل نمایند. 

* شهردارى در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختار است.

آگهى مناقصه عمومى (نوبت اول)

احمدرضا پرى تبار - شهردار شاهین شهر 103
20

52
ه: 

اس
شن

چاپ دوم

نوبت دومآگهی مزایـده

شهردارى کوهپایه به استناد مجوز شماره 22 مورخ 1399/07/14 شوراى محترم اسلامى شهر 
کوهپایه در نظر دارد نسبت به فروش تعداد 11 قطعه از پلاك هاى مجموعه کارگاهى به متراژهاى 
مختلف متعلق به شهردارى واقع در بلوار امام رضا (ع) ، کیلومتر یک جاده کوهپایه به طرف 
جبل، جنب مزرعه شمس آباد را با قیمت کارشناسى و از طریق انتشار آگهى مزایده و با شرایط 

زیر اقدام نماید. 
«لازم به ذکر است در شرایط مساوى، اولویت با افراد بومى مى باشد و کلیه هزینه هاى آگهى، 

محسن علیخانى کوپائى - شهردار کوهپایهکارشناسى و ... به عهده برنده مزایده مى باشد.»
شناسه: 1034490

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
15,041,00013,042,000قدیم

سکه طرح 
13,500,00012,300,000جدید

8,000,0007,150,000نیم سکه

5,800,0004,830,000ربع سکه

2,900,0002,610,000سکه گرمی

یک مثقال 
5,635,0005,257,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,301,4001,213,400 عیار

طلای آب شده 
5,640,0005,255,000نقدی

یک گرم طلای 
241,735,8001,617,000 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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نمایشگاه ساختمان باید زمینه ساز تحول این صنعت باشد    
عضو هیات مدیره انجمن انبوه سازان استان اصفهان گفت: نمایشگاه ساختمان باید زمینه ساز تحول این صنعت باشد و با نگاه مسئله محور با موضوعات برخورد 

نماید. مهدی شیخ سجادیه از حضور هلدینگ ساختمانی عقیق نقش جهان در بیست و سومین نمایشگاه بین المللی جامع صنعت اصفهان خبر داد.
وی با اشاره به برپایی بیست و سومین نمایشگاه بین المللی جامع صنعت ساختمان در اصفهان اظهار داشت: این نمایشگاه تخصصی از 14 تا 17 آبان ماه در اصفهان 
و در محل نمایشگاه بزرگ اصفهان برگزار می شود. وی با بیان اینکه هلدینگ ساختمانی عقیق نقش جهان به دلیل فعالیت تخصصی در حوزه مسکن یکی از شرکت کنندگان در این نمایشگاه 
است، ابراز داشت: با این حضور سعی داریم علاوه بر معرفی ظرفیت ها و اقدامات صورت گرفته از تجربیات شرکت های ساختمانی نیز در حوزه ساخت و ساز بهره ببریم، اضافه کرد:  پیش بینی 

می شود میزان استقبال از غرفه عقیق نقش جهان در این نمایشگاه بالا باشد.

مریم یادگاری
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... طبیعی اســت که این مساله روی 
هزینه بلیت تاثیر خواهد گذاشــت . 
اما بعد از مدتی کلیپ ها متفاوتی از 
مسیر های مختلف هوایی در کشور 
منتشر شد که مســافران با ظرفیت 
کامل هواپیما سفر کرده بودند اما پول 
بیش از دو برابر پرداخت کرده بودند. 
مسئولان در این باره و در توجیه این 
مسئله گفتند از آنجایی که سیستم 
تهویه و فیلتر هــوا در هواپیما وجود 
دارد و هر چند دقیقــه یک بار هوای 
داخل کابین تعویض می شود نیازی به 
یکی درمیان نشست مسافران نیست. 
همچنین اعلام کردند قیمت بلیت 
پروازهای داخلی باوجود اینکه عرضه 
بر تقاضا پیشی گرفته و شرکت ها هیچ 
سودی نمی کنند، افزایش پیدا نکرده 
و با قیمت کمتر از چارت شرکت های 
هواپیمایی به فروش می رسد درواقع 
شرکت ها تنها برای ادامه حیات خود 
اقدام به فروش بلیت می کنند وگرنه 

هیچ سودی برای آنها ندارد.
اما مردم همچنان شاهد افزایش قیمت 
بلیط ها هستند  و حالا رئیس سازمان 
هواپیمایی کشــور اعلام کرده هفته 
آینده جلساتی برای تعیین نرخ بلیت 
هواپیما برگــزار می کنیم. دهقانی با 
بیان اینکه متاســفانه در چند وقت 
اخیر حاشیه هایی درباره قیمت های 
بلیت هواپیما ایجاد شده است، گفت: 
این حاشیه ها مربوط به بحث هایی 
اســت که شــرکت های هواپیمایی 
بین خودشان داشــتند و هم اکنون 
این بحث ها به بیرون درز پیدا کرده 
اســت. صحبت گرانی بلیت هواپیما 
حاشــیه هایی در جامعه ایجاد کرده 
و در این بین چارتر کنندگان از این 
فرصت سوء استفاده کرده و سوار بر 
موج گرانی شدند این در حالی است 
که ســازمان هواپیمایی کشور اجازه 
هیچ گونه افزایش قیمتی نداده است 
و نرخ ها هم تغییری نکرده و تمامی 
نرخ های قیمتی هم مربوط به آبان و 

آذرماه سال گذشته است.
البته برای حمایت از شــرکت های 
هواپیمایــی باید در کنــار پرداخت 
ارز نیمایی ، ریال هــم به ایرلاین ها 
پرداخت شــود. پرداخت ارز نیمایی 
بــه شــرکت ها و ایرلاین هــا باعث 
می شــود که قیمت بلیت ها افزایش 
نیابد.سازمان هواپیمایی ایرلاین ها را 
مکلف کرده  که باید تنها از 4۰ درصد 
ظرفیت های هواپیما استفاده کنند 
بنابراین این خود باعث ایجاد مشکلات 
و هزینه برای ایرلاین ها می شــود در 
نتیجه بایــد دولت کمــک کند تا 
شرکت ها مقداری از هزینه هایشان 
کاسته شود. در شرایط کرونایی یکی 
از امن ترین وسایل پرواز هواپیما است 
به همین دلیل باید زمینه فراهم شود 
تا مردم بتوانند به راحتی از این وسیله 
برای مسافرت استفاده کنند و با وجود 
آنکه تنها ۳ درصد از جامعه از حمل و 
نقل هوایی استفاده می کنند اما باید 
کمک شود که تعداد بیشتری توان 

استفاده را داشته باشند.

اقتصاد استان
02
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حادثه خیز بودن جاده چمگردان-زاینده رود  ضرورت احداث باند دوم را می طلبد 
اداره کل راه و شهرسازی اســتان اصفهان پروژه مصوبی برای محور چمگردان-
زاینــده رود ندارد.محور چمگردان به زاینده رود در حریم شــهر واقع شــده و 
اقدامات مرتبط با حریم شهر در حیطه وظایف شهرداری است لذا اداره کل راه و 
شهرسازی استان اصفهان پروژه مصوبی برای این محور ندارد. بهزاد شاهسوندی معاون مهندسی و ساخت 

راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار کرد: جاده چمگردان-زاینده رود به دلیل تردد زیاد یکی از محورهای 
حادثه خیز بوده که ضرورت احداث باند دوم را می طلبد ولی اجرای آن به علت واقع شدن در حریم شهری مرتبط 

با این اداره کل نیست.همچنین اعتباری نیز برای این پروژه مصوب و ابلاغ نشده است.معاون مهندسی و ساخت راه 
و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه اجرای پروژه محور چمگردان-زاینده رود مورد توافق مسئولین شهرستان لنجان 

بوده است گفت: در سال 1۳۹4 قبل از انتزاع راهداری از اداره کل راه و شهرسازی توافق شده بود ۳۰۰ تن قیر از محل پروژه های ابلاغی حوزه 
راهداری جهت تکمیل این پروژه اختصاص داده شود. که پس از آن ۲7۰ تن قیر تامین شد اما به دلیل اینکه ضمانت نامه لازم در موعد مقرر 
توسط شهرداری ارائه نشد این میزان قیر نیز در زمان مقرر ابطال شده است.وی بیان داشت: به جهت حل مشکل مسافران وبالا بردن ایمنی 

محور چمگردان-زاینده رود 14۰ تن قیر در سنوات گذشته به این پروژه اختصاص یافت و تحویل داده شد.

تمهیدات جدید کرونایی در اتوبوسرانی اصفهان
شرکت اتوبوسرانی اصفهان با توجه به مصوبات ستاد استانی مقابله با کرونا در زمینه تمهیدات جدید کرونایی 

تامین اتوبوس برای جابجایی شهروندان را برنامه ریزی می کند.
 سید عباس روحانی مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: با توجه به مصوبات ستاد 
استانی مقابله با کرونا در اصفهان، از چهارشنبه به مدت 1۰ روز با توجه به میزان در خواست سفر و با لحاظ 

کردن ضرورت فاصله گذاری اجتماعی در خصوص تامین اتوبوس مورد نیاز شــهر در این ایام برنامه ریزی 
خواهد شد.

او افزود: بر اساس این مصوبات در اصفهان، مرکز استان شامل کلانشهر اصفهان به اضافه بهارستان، سپاهان شهر 
و تمام شهر های کلانشهر اصفهان مشمول محدودیت فعالیت مشاغل سه و چهار از جمله حمل و نقل عمومی می شود.

مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: تمام ناوگان فعال بخش دولتی و خصوصی اتوبوسرانی اصفهان هر شب پس 
از اتمام خدمات رسانی در سه توقفگاه اتوبوسرانی از طریق 1۰ نفر نیروی متخصص با استفاده از محلول های ویژه ضدعفونی می شود.

سید عباس روحانی به مسافران اتوبوس بر لزوم رعایت شیوه نامه های بهداشتی تاکید و به شهروندان توصیه کرد: هنگام استفاده از خدمات 
اتوبوس محلول های ضدعفونی کننده همراه خود داشته باشند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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گلشیرازی : در این 
مرکز نماینده ای از 

دستگاه های اجرایی 
حضور داشته و همزمان 

قائم مقام هر دستگاه 
به عنوان نماینده 

دفتر، مامور پیگیری 
موضوعات ارجاعی 

خواهد بود و در صورت 
عدم امکان رفع مشکل 
در دستگاه های اجرایی 

مربوطه، موضوع به 
ستاد تسهیل ارجاع 

می شود

رئیــس اتــاق بازرگانــی 
اصفهــان ایــن دوران را 
فرصتــی بــرای بخــش 
و  دانســت  خصوصــی 
افــزود: در این برهه بخش 
خصوصــی مــی تواند به 
افزایش سهم 15 درصدی 

خود در اقتصاد ملی بپردازد. 
وی محرومیت هایی که بعضا شــاهد آن 
هستیم را نتیجه دولتی بودن اقتصاد کشور 
دانست و با تبیین اقدامات اتاق دوره نهم 
در زمان شــیوع کرونا و ضــرورت همت 
ویژه فعالان اقتصادی بــرای فقرزدایی از 
سطح جامعه گفت: عمل به تکالیف مالی 
مانند انفاق، موجب از بین رفتن اختلافات 
طبقاتی خواهد شد. این درحالی است که 
نظام اقتصاد دولتی و خصولتی به تکالیف 

خود در این حوزه عمل نمی کنند. 
وی تاکید کــرد: با ارتقای ســهم اقتصاد 
خصوصی در کشور و درست عمل کردن 
این اقتصاد به تکالیف اجتماعی خود، شاهد 
برقراری عدالتی نهفته در جامعه خواهیم 

بود. 
دبیر شــورای گفتگوی دولــت و بخش 
خصوصی اســتان اصفهان خاطرنشــان 
کرد: اگر تنها درصدی از ســود بنگاه های 
دولتی و خصولتی استان اصفهان در حوزه 
مسئولیت اجتماعی صرف شود، می توان 
بسیاری از معضلات حادث شده در زمان 

شیوع کرونا را حل کرد. 
وی طرح مساله، ارائه راهکار و ایجاد جریانی 
زاینده برای رفع مشکلات را از وظایف بخش 
خصوصی عنوان و تصریح کرد: علی رغم 
کج سلیقگی و عدم درک شرایط حساس 
کنونی از ســوی برخی از مدیران دستگاه 
های اجرایی، تجربه نشــان داده است اگر 
بخش خصوصی پویا، فعال و مبتکر باشد، 

بدنه دولت همراه با آنها خواهد بود. 
وی طرح، پیگیری، چاره اندیشی و نتیجه 
بخشی مسایل مربوط به بخش خصوصی 

در جلسات شورای گفتگوی دولت و بخش 
خصوصــی را از مصادیــق همراهی بدنه 
اجرایی دستگاه های دولتی استان با این 

بخش مطرح نمود. 
گلشیرازی طرح مساله به صورت اصولی و 
تبیین مشکلات برای بخش های اجرایی 
را در کمک به رفع مشــکلات این بخش 
مهم ارزیابی کرد.  رئیس اتــاق بازرگانی 
اصفهان تغییر دیدگاه در راستای تقویت 
فعال اقتصادی، بخش خصوصی و کارآفرین 
به منظــور نقش آفرینی بهتــر در جنگ 
اقتصادی موجود را اجتناب ناپذیر دانست. 

وی همچنین از ایجاد سازوکاری برای راه 
اندازی مرکز فوریت های تولید و سرمایه 
گذاری به صورت عملیاتی در اتاق بازرگانی 
اصفهان خبر داد و افزود: در این مرکز پس از 
طرح مشکل توسط فعال اقتصادی، موضوع 
توسط اتاق بازرگانی تا حاصل شدن رضایت 

فعال اقتصادی پیگیری خواهد شد. 
گلشــیرازی در ادامه گفت: در این مرکز 
نماینده ای از دستگاه های اجرایی حضور 
داشــته و همزمان قائم مقام هر دستگاه 
به عنوان نماینده دفتــر، مامور پیگیری 
موضوعات ارجاعی خواهد بود و در صورت 
عدم امکان رفع مشــکل در دستگاه های 
اجرایی مربوطه، موضوع به ستاد تسهیل 

ارجاع می شود. 
رئیس اتاق اصفهان ابــراز امیدواری نمود 
با این ســازوکار، دســتگاه های اجرایی 
عملگرایانه تر در تسهیلگری امور مربوط به 

بخش خصوصی نقش آفرینی کنند. 
گلشیرازی در ادامه ستاد تسهیل، کمیته 
حمایت قضایی، ستاد اقتصاد مقاومتی و 
شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی 
و کلیه واحدهای اجرایــی اتاق اصفهان را 
از جملــه ظرفیت های کمــک کننده به 
رفع مشــکلات فعالان اقتصادی معرفی 

و بر ضرورت اســتفاده از این پتانسیل ها 
تاکید نمود. 

رئیس اتاق اصفهان در پایان سخنان خود 
از اعلام آمادگی تخصیص یکی از جلسات 
شورای گفتگو به طرح مشکلات شهرستان 

نایین و ارائه راهکارهای رفع آنها خبر داد. 
در ادامه محمد حســین نصرتی، فرماندار 
شهرستان نایین با بیان اینکه به یمن تلاش 
های صاحبان کســب و کار و کارآفرینان 
این شهرستان، با کمترین مشکل در حوزه 
اشتغال روبه رو هستیم، گفت: تنها نگرانی ما 
این است که با کم توجهی به مشکلات حوزه 
تولید، که بخش اعظم آن به واسطه تحریم 
های ناعادلانه ایجاد شــده است، در روند 
تولید جهادگران این عرصه مشکلاتی ایجاد 
شود.  وی افزود: تمامی توان شهرستان را 
برای رفع مشکلات فعالان اقتصادی به کار 
خواهیم گرفت و از ظرفیت ستاد تسهیل 

برای رفع موانع استفاده خواهیم کرد. 
نصرتی با ابراز خرســندی از فعالیت های 
انجمــن کارآفرینــان نایین گفــت: از 
پتانسیل های اتاق بازرگانی اصفهان در کنار 
فعالیت های این انجمن، می توان به عنوان 
اهرمی ارزشمند برای کمک به حل موانع 

تولید این شهرستان بهره مند شد.   
احمــد رضوانی، مشــاور اســتاندار این 
شهرســتان نیز ضمن قدردانی از زحمات 
رئیس اتاق اصفهان گفت: علی رغم تلاش 
های مجموعه ادارات شهرستان و در رأس 
آن فرمانداری، بسیاری از شهرستان های 
دیگر، بعد از انقلاب به شهرســتان تبدیل 
شده اند؛ اما نایین با کم اقبالی مواجه شده 

است. 
وی در ادامه  از کمــک های اتاق بازرگانی 
اصفهان که در زمان شیوع کرونا به صورت 
فعالانه وارد عمل شد، قدردانی و تشکر نمود 
و تاکید کرد: بسیاری از مشکلات شهرستان 

با همت مسئولان شهرستان و تعامل اتاق 
بازرگانی اصفهان حل شدنی است.

همچنین، اعضای این انجمن ضمن تاکید بر 
ضرورت داشتن نگاه ویژه به مناطق محروم 
اظهار داشتند: با وجود تولید محصولاتی 
که فاقد تولید داخل هستند، در شهرستان 
نایین، هیچ نگاه ویژه ای برای کمک به رفع 
مشکلات فعالان اقتصادی این شهرستان 
نمی شــود و این خطری است که ممکن 
است موجب قطع سرمایه گذاری در این 

منطقه و خروج سرمایه گذاران شود.  
آنهــا همچنین، بیان داشــتند: بیشــتر 
مشکلات و موانع موجود در راه تولید مربوط 
به تولیدکننده نبوده و از اتاق بازرگانی به 
عنوان پارلمان بخش خصوصی انتظار داریم 
برای رفع این مشکلات چاره اندیشی کند. 

مشــکلات مربوط به عدم امکان واردات 
مواد اولیه در قبال صــادرات و معضلات 
مربوط به اخذ تســهیلات بانکی، از دیگر 
مســایل مربوط به این شهرستان عنوان 
شــد و اعضای انجمن، افزایش اختیارات 
بانک های شهرســتان، تســهیل در ارائه 
وثایق بانکی برای صنعتگران، امکان ارائه 
ســند یا دفترچه قرارداد طــرح، اصلاح و 
ایجاد آموزش های هدفمند فنی و حرفه 
ای در راســتای نیاز صنایع شهرســتان، 
امکان صدور جواز تاســیس و پروانه بهره 
برداری به صورت کامل از طریق شهرستان، 
حمایت ویژه از شهرستان به منظور ایجاد 
زیرساخت مناســب برای سرمایه گذاران 
از طریق افزایش معافیــت مالیاتی، رفع 
مشکل شبکه برق، ایجاد شبکه آب رسانی 
در منطقه زندوان، تشــکیل کارگروه ها و 
کمیســیون های تخصیص اعتبارات در 
شهرستان و افزایش اختیارات سازمان های 
مرتبط با صنایع مانند اداره صمت و اداره کار 

را خواستار شدند. 

دردیدار رئیس و اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با انجمن کارآفرینان نایین عنوان شد:  

راه اندازی مرکز فوریت های تولید و سرمایه گذاری در اصفهان

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در جلســه مشترک رئیس و 
اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با انجمن 
کارآفرینان نایین، از ایجاد ساز و کاری برای راه اندازی مرکز 
فوریت های تولید و سرمایه گذاری خبر داد. به گزارش روابط 
عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مسعود گلشیرازی در این 
دیدار  با بیان اینکه در برهه کنونی اقتصاد کشور در موقعیت 
حساسی قرار گرفته است، گفت: در جنگ اقتصادی موجود، 
شب و روز و دولت و بخش خصوصی، معنا نداشته و همه آحاد 
جامعه مسئول هستند تا با تلاش بی وقفه این دوران مهم را 

به سرانجام مقصود برسانیم. 

     اگر تنها درصدی از سود بنگاه های دولتی و خصولتی استان اصفهان در حوزه مسئولیت اجتماعی صرف شود، می توان بسیاری از معضلات حادث شده در زمان شیوع 
کرونا را حل کرد

اخبار اصفهان
گـــزارش
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 برنامه ریزی فولاد مبارکه
 برای افزایش صادرات

مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: فولاد مبارکه تا پایان شــهریورماه، ۳ 
میلیون و ۸۴2 هزار و ۱۷2 تن انواع محصولات خود را در بازار داخلی و 

جهانی به فروش رسانده که ۴ درصد بیش از برنامه است.

حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: فولاد مبارکه  با در دستور 
کار قرار دادن سند چشم انداز توسعۀ 14۰4 کشور در بازار های مصرف مختلف 
خود، همچون صنایع خودروســازی، نفت و گاز، ساختمان، لوازم خانگی، لوله و 
پروفیل و... توسعه ها و ســرمایه گذاری های خود را برنامه ریزی می کند و از این 
منظر، سالانه برنامۀ فروشی منطبق با این اهداف کلان تدوین می گردد. بر این 
اساس فولاد مبارکه فروش 7 میلیون و ۶۰۰ هزار تن انواع محصولات را که شامل 
تختال، گرم، اسیدشویی، سرد و پوشش دار می شــود، در بازار داخل و صادرات 

برنامه ریزی کرده است.
 او افزود: شــرکت تا پایان شــهریورماه ۳ میلیون و ۸4۲ هــزار و 17۲ تن انواع 
محصولات خود را در بازار داخلی و جهانی به فروش رسانده که 4 درصد بیش از 
برنامه است. در این بین، در بخش بازار داخل فولاد مبارکه با تحویل ۳ میلیون و 
55۸ هزار و 111 تن تا پایان شــهریور ماه، ۲۲ درصد جلوتر از برنامه است و این 
امر به دلیل همراهی با سیاست های کلان کشــور و به منظور تأمین حداکثری 
مصرف کنندگان داخلی در سال جهش تولید و از طریق کاهش سهم صادرات 

به میزان ۶۳ درصد با اتخاذ راهکار های ابتکاری و مشارکتی صورت گرفته است.
 مدیرعامل فولاد مبارکه گفــت: از مجموع 7 میلیــون و ۶۰۰ هزار تن فروش 
برنامه ریزی شده برای صادرات، یک میلیون و 5۰۰ هزار تن معادل 1۹.7 درصد 
برای فروش در بازار صادراتی در نظرگرفته شده بود، ولی به دلیل نیاز بازار داخل 
و در راستای تأمین حداکثری و پاسخ مثبت به تصمیمات وزارت محترم صمت، 
فروش صادراتی در شــش ماهۀ اول کاهش ۶۳ درصدی داشــته و این روند در 
شش ماهه دوم نیز کنترل خواهد شد تا مشــکلی در تأمین نیاز بازار داخلی به 

وجود نیاید.

گــــزارش

مشکلات و پیشنهادات

حرف دل مردم را از اخبار اصفهان بشنوید

 شما  می توانید مشکلات خود را
 با ما  ومسئولین درمیان بگذارید

  روابط عمومی بازرســی و نظارت اصناف اســتان اصفهان لیست قیمت 
خرده فروشی انواع ماهی و میگو در روز چهارشنبه 14 آبان ماه تا اطلاع ثانوی 

در واحدهای صنفی شهرستان اصفهان را به قرار زیر اعلام کرد:

بازرســـی اصنـــاف

3000483020

32274500

یلدا توکلی
خـــبــــر

کشف روغن های احتکار شده در کاشان
فرمانده انتظامي شهرستان کاشان از کشف بیش از ۲4هزار لیتر روغن موتور که در 
یک انبار احتکار شده بودند طی عملیاتی هوشمندانه توسط ماموران این فرماندهی 
خبر داد. سرهنگ حسین بساطي  با اعلام این خبر اظهار داشت : ماموران کلانتري 
مشکات فرماندهی انتظامی شهرستان کاشان  با اشرافیت و هوشمندی بالای خود 
از احتکار تعداد زیادی روغن موتور خودرو در یک انبار  مطلع و موضوع را بلافاصله 
در دستور کار خود قرار دادند .وي افزود : ماموران پس از کسب اطلاعات لازم  با 
هماهنگي مقام قضایي به همراه کارشناسان اداره صنعت، معدن و تجارت از  انبار 
مذکور بازدید کردند که در نتیجه این عملیات   ۲4 هزار لیتر روغن موتور خودرو 
و 4۰ کیلوگرم گریس احتکار شده کشف شد .فرمانده انتظامی شهرستان کاشان 
گفت:  ارزش روغن موتورهای احتکار شده برابر اعلام  کارشناسان مربوطه بالغ بر 

7 میلیارد ریال است.

فروش دوچرخه سرقتی در سایت دیوار 
فرمانده انتظامي شهرستان  فلاورجان  از دستگیري ســارقي که قصد داشت 
دوچرخه ســرقتي را از طریق ســایت دیوار به فروش برساند خبر داد.سرهنگ  
ایرج کاکاوند  گفت : در پي دریافت خبري مبني بر فروش دوچرخه مسروقه در 
سایت دیوار توسط فردي سودجو سریعا واحد گشت کلانتري 1۲ این فرماندهي 
براي بررسي موضوع به محل اعزام شد.وي در ادامه افزود : با بررسي به عمل آمده 
واظهارات شاکي مشــخص گردید دوچرخه در مورخه نهم آبان ماه سال جاری 
سرقت شده که مالک دوچرخه را در ســایت دیوار مشاهده و با فرد اعلام کننده 
قرار ملاقات براي دیدن دوچرخه مي گذاردکه با مراجعه به محل مشــاهده مي 
کند که دوچرخه خودش اســت و با پلیس تماس می گیرد.این مقام انتظامی 
بیان داشت: ماموارن گشــت کلانتری 1۲ نیز بلافاصله به محل اعزام و سارق را 

دستگیر می کنند.

کشف 3 میلیارد اموال مسروقه از مخفیگاه سارقان 
 رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری ۲ سارق مغازه و 
کشف ۳ میلیارد ریال اموال مسروقه از مخفیگاه متهمان و تحویل آنها به مال 
باختگان خبر داد. سرهنگ  حســین ترکیان  گفت: در پی وقوع چندین فقره 
سرقت از مغازه های شهروندان در منطقه جنوب شهرستان اصفهان، که در ان 
سارقان با شیوه بازکردن درب کرکره و تخریب قفل درب سکوریت وارد مغازه 
شده و اموال داخل آنها را ســرقت می کردند موضوع به صورت ویژه در دستور 
کار کارآگاهان پایگاه جنوب پلیس آگاهی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: 
تحقیقات گسترده ای در این زمینه انجام و و با یک سری اقدامات هوشمندانه 
سرانجام طی یک عملیاتی ضربتی با همکاری ماموران کلانتری ۲۲ فرماندهی 
انتظامی شهرستان اصفهان ۲ فردی که در این سرقت ها دست داشتند شناسایی 

و دستگیر شدند.

حمل 150 کیلو تریاک با چراغ خاموش 
فرمانده یگان تکاوری پلیس استان از کشف 15۰ کیلو تریاک در بازرسی 
از یک سواری پژو 4۰5 خبر داد. سروان روح الله فاطمی  اظهار داشت: 
ماموران پلیس تکاوری اصفهان حین گشــت زنی در جــاده راه آهن 
یزد-اصفهان به یک ســواری 4۰5 که در تاریکی شب با چراغ خاموش 
حرکت می کرد مشکوک و آن را متوقف کردند.وی افزود: در بازرسی از 
این خودرو 15۰ کیلو تریاک که زیر صندلی ها و در صندوق عقب جاساز 
شده بود کشف شــد.این مقام انتظامی بیان داشت: در این خصوص ۲ 
سوداگر مرگ دستگیر و پس از تشکیل پرونده برای اقدامات قانونی به 
مراجع قضائی تحویل داده شدند.فرمانده یگان تکاوری پلیس اصفهان 
خاطر نشان کرد: نیروی انتظامی با سوداگران مرگ و قاچاقچیان افیونی 

برخورد قاطع و قانونی می کند و اجازه جولان به آنان نخواهد داد.
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دکتــر فرشــاد علامه 
معاون درمان دانشگاه 
علــوم پزشــکی تهران 
با اشــاره بــه وضعیت 
ی  ن ها ســتا ر بیما
دانشــگاه علوم پزشکی 
تهران از نظر بســتری 
بیمــاران مبتلا بــه کرونــا گفت: 
تقریبا همــه تخت هایــی را که در 
بیمارســتان هایمان بــرای کرونــا 
اختصاص داده بودیم، پر شــده اند 
و دائما در حــال اضافه کردن تخت 
جدید هستیم؛ به طوری که با توجه 
به نوع مراجعینی کــه وجود دارد، 
عملا از ظرفیت های الکتیو ســایر 
قسمت های بیماســتان کم کرده و 
خدمات غیر کرونایــی که اورژانس 
نیست را کاهش می دهیم تا بتوانیم 
تخت ها را به بیماران مبتلا به کرونا 
اختصاص دهیم. این موضوع هم در 
بخش عادی بیمــاران کرونایی، هم 
در بخش آی ســی یو و هم در بخش 
اورژانــس دارد اتفــاق می افتد. در 
حال حاضــر تقریبا فــول ظرفیت 

تخت هایــی را کــه قبلا بــه کرونا 
اختصــاص داده بودیم، اســتفاده 
کرده ایم و اگــر بر تعــداد بیماران 
اضافه شــود، از ظرفیت تخت های 
بخش هــای الکتیــو  و خدماتی که 
اورژانســی نیســتند، کــم کرده و 
آن ها را به بیماران مبتــلا به کرونا 

اختصاص می دهیم.
وی افــزود: در حــال حاضــر در 
بیمارســتان های دانشــگاهی مان 
نزدیــک بــه ۹۴۰ بیمــار مبتلا به 
کرونا بســتری داریم که با مجموعه 
بیمارستان های خصوصی و وابسته 
بــه ارگان هایی که تحت پوشــش 
دانشــگاه علــوم پزشــکی تهران 
هستند، بالای ۱۲۰۰ بیمار مبتلا به 
کرونا بستری داریم که از این تعداد 
نزدیک ۸۵۰ بیمــار در بخش های 
عــادی و بــالای ۳۰۰ بیمــار در 

بخش های آی سی یو هستند.
به  اکسیژن رســانی  وضعیت 

بیماران کرونایی
علامــه بــا اشــاره بــه مشــکل 
اکسیژن رســانی در بیمارستان ها با 
توجه به تعداد بالای بیماران مبتلا 
به کرونا که به اکســیژن نیاز دارند، 
اظهار کــرد: در بیمارســتان های 
دانشــگاه علوم پزشــکی تهران با 
اکسیژن سازها، کپسول های اکسیژن 
و مخازن اکســیژنی که تهیه شده، 

مشــکل مان با وجود مصرف بسیار 
شــدید که وجــود دارد و هیچگاه 
چنین میزانی از مصرف اکســیژن 
سابقه نداشته است، حل شده است 
و تقریبا مشــکل عمده اورژانســی 
نداریــم، امــا دائما و ۲۴ ســاعته 
همکاران تجهیزات پزشکی مدیریت 
بیمارستان ها با وجود چندین مخزن 
اکســیژن و اکسیژن سازهایی که به 
سیستم اضافه شــده است، درصدد 
هستند تا در هر کجا که افُت اکسیژن 
احساس شد، کپسول های آماده ای 
دارند تــا آن را به سیســتم تزریق 
می کنند. حداقل در بیمارستان های 
دولتی کــه زیرمجموعه دانشــگاه 
علوم پزشکی تهران هستند، مشکل 
عمده ای برای اکسیژن نداریم، اما به 
هر حال مصرف بالاست و هر روز این 

وضعیت چک می شود.
وی تاکید کرد: در کل سطح کشور، 
بحث اکسیژن رســانی بــه بیماران 
نوعی چالش اســت. زیــرا هیچگاه 
مصرف اکسیژن در بیمارستان ها به 

این میزان بالا نبوده است.
افزایش تست های تشخیصی؛ 

استراتژی کنترل کرونا
علامه درباره تاثیر افزایش تست های 
تشــخیصی کرونــا بر کاهــش بار 
بیمارســتانی بیماری، گفت: ۱۰۰ 
درصــد مهمترین بحــث در حوزه 

بیمــاری کووید-۱۹، تشــخیص 
بیماران، پیگیری ایزوله کردن آنها 
و پیگیری افراد در تماس با آنهاست 
که به حوزه بهداشت بازمی گردد. بر 
این اساس بارها اعلام شده که هر چه 
تست بیشتری انجام دهیم، بیماران 
بیشــتری را شناســایی کنیم و آن 
بیماران را مجبــور کنیم که از خانه 
خارج نشوند و در شــرایط قرنطینه 
در خانــه بمانند و ارتباطات شــان 

را دیگران قطع کننــد و همچنین 
افراد در تماس بــا آنها را هم ردیابی 
کنیم، شناسایی بهتر شده، زنجیره 
انتقــال شکســته شــده و تبعات 
بیماری در بیمارســتان ها از جنبه 
حجم مراجعین کمتر می شود. این 
استراتژی اســت که کشورهایی هم 
که در کنترل بیماری موفق بودند، 
از آن اســتفاده کرده اند. هرچه قدر 
در این زمینه بیشتر سرمایه گذاری 

کنیم، به نفع مان است.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
تهران تاکید کــرد: در حال حاضر 
در شرایطی هســتیم که وضعیت و 
میزان بستری بیماران مبتلا به کرونا 
متغیر اســت و در روند بیماری در 
شرایط اوج هستیم. هنوز به مرحله 
ثبات بیماری نرسیده ایم و همچنان 
بیماران در حال اضافه شدن هستند.

تخت های کرونا پر شده اند 
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: تقریبا همه تخت هایی 

را که در بیمارستان هایمان برای کرونا اختصاص داده بودیم، پر شده اند و 

دائما در حال اضافه کردن تخت از بخش های الکتیو هستیم.

 حداقل در 
بیمارستان های 

دولتی که 
زیرمجموعه دانشگاه 
علوم پزشکی تهران 

هستند، مشکل 
عمده ای برای 

اکسیژن نداریم، اما 
به هر حال مصرف 
بالاست و هر روز 

این وضعیت چک 
می شود.

ایسنا
گزارش
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استخدام نیروی خدماتی و آبدارچی در 
یک شرکت معتبر تولیدی در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۵7۲۲۵۸۳

استخدام کارشناس فروش خانم در 
شرکت همگام خودرو آسیا در اصفهان

hr@hamgam-khodro.com

استخدام کارشناس فروش حضوری 
و کارشناس بازاریابی و فروش تلفنی 

موبایل ۰۹۰۲6۲6۱6۳۴

استخدام کارشناس بازرگانی خانم در 
زرین پیام سپاهان در اصفهان

info@zps-co.com

استخدام طراح تابلو و بنر خانم در 
مجتمع چاپ و تبلیغات در اصفهان

موبایل ۰۹۱۳۳۰۴6۹۴۲

هزینه های درمان کرونا تحت پوشش بیمه قرار گرفت
عضو ناظر مجلس شورای اسلامی در شورای عالی بیمه سلامت کشور گفت: تمامی هزینه های مربوط 
به درمان بیماران کرونا تحت پوشش بیمه قرار گرفت و ســقف ریالی ارایه خدمات به این بیماران 
برداشته شد.یحیی ابراهیمی اظهار داشت: هزینه معالجه و درمان بیماران مبتلا به کرونا بر اساس 

وضعیت جسمانی بیمار تغییر می کند که در بسیاری از بیماران وخیم به بیش از ۴۰ میلیون تومان می 
رسد.نماینده مردم سلسله و دلفان در مجلس شورای اسلامی افزود: پس از رایزنی های صورت گرفته با 

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، هزینه های سنگین درمان توسط خانواده های متوفیان کرونا نیز 
تحت پوشش بیمه قرار گرفته و به این اجحاف پایان داده شد.ابراهیمی با اشاره به برگزاری نشست شورای عالی 

بیمه عنوان کرد: با تصویب این شورا، تمامی بیماران کرونایی تحت پوشش بیمه قرار گرفتند و سقف ریالی برای مراکز درمانی و 
داروخانه ها نیز برداشته شد.بنابراین سازمان های بیمه گر موظف به اجرای پروتکل های کرونا هستند و بیماران کرونایی برای بستری، 
درمان و استفاده از دارو باید تحت پوشش کامل بیمه ای قرار بگیرند.ابراهیمی با اشاره به حمایت نکردن برخی سازمان های بیمه ای از 
بیماران کرونایی اظهار داشت: در تمام دولت هایی که پروتکل کرونا را به طور کامل اجرا کرده اند پوشش بیمه ای به صورت کامل انجام 

می شود و بخشی از کار مربوط به بیمه ها است. 

4 داروی گیاهی برای درمان کرونا مجوز گرفت
جلســه بررســی بهره مندی از ظرفیت های طب ایرانی برای درمان کرونا با حضور دبیر شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، رییس سازمان غذا و دارو و اساتید برجسته 

طب ایرانی در محل دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی برگزار شد.
 دکتر محمدرضا شانه ساز رئیس سازمان غذا و دارو اظهار داشت: علی رغم مخالفت هایی که با طب سنتی 

وجود دارد با حمایت و پیگیری دکتر نمکی از طب ایرانی، ۴ داروی گیاهی مؤثر در درمان کرونا مجوز تولید 
کسب کرده اند.وی با اشاره برخی ادعاها پیرامون داروهای طب سنتی برای درمان کرونا افزود: در بعضی از 

کاملًا موارد  گروه هایی که این داروها را ارائه می کنند یا صرفاً آکادمیک و علمی هســتند و در صنعت تجربه ای ندارند و یا 
تجربی هستند و با فرهنگ کار دانشگاهی آشنا نیستند.دکتر شانه ساز با اشاره به ظرفیت های بالقوه طب ایرانی خاطرنشان کرد: 

با پشتیبانی دکتر نمکی حجم پروانه هایی که برای گیاهان دارویی و طب ایرانی صادر می شود افزایش یافته است و حتی داروسازهای 
بزرگ کشور به این سمت روی آورده اند.

رئیس سازمان غذا و دارو تصریح کرد: با طی کردن روند استانداردسازی های داروهای گیاهی و طب سنتی مشکلات کسب مجوز این 
داروها برطرف خواهد شد.

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران:

آگهی مزایـده(مرحله دوم) 

احسان کوزه گر   - شهردار آران و بیدگل
شناسه:1030393

چاپ دوم

پیرو آگهى مزایده شماره 7980 مورخ 1399/7/9 شهرداري آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 1093 مورخ 
1399/6/26 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به  واگذارى قطعه زمین شماره 35 به پلاك ثبتى قسمتى از 2609 اصلى از 
قطعات تفکیکى شهرك منتظران واقع در خیابان حجتیه به متراژ 158/27 م.م با کاربرى مسکونى به ا زاى هر متر مربع 11,000,000 
ریال از طریق مزایده عمومى   اقدام نماید. لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت   بعمل می آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك 

و شرکت در مزایده حداکثر ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار  نوبت دوم این آگهی به شهرداري آران و بیدگل مراجعه نمایند.  
* ضمناً  هزینه درج آگهی   به عهده برنده مزایده می باشد .(کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.) 

آمار شــدید ابتلا و مرگ و میر ناشی از 
کرونــا در جهان، افراد را به قــدری نگران و 
مضطرب کرده که از هر پیشــنهاد و نظری 
دربــاره مقابله با ایــن بیماری اســتقبال 
می کنند. در این فضای نامطمئن، گسترش 
ادعاهای دروغ یا اثبات نشده در مورد درمان 
یا پیشــگیری از بیماری کووید ۱۹ آســان 

است.
 از زمان شــروع همه گیــری، خوراکی ها، 
داروها، گیاهان دارویی و عادت های بسیاری 
به عنوان داروهای درمان کرونا معرفی شدند.

داروهایی که جز تعداد کمــی از آنها، باقی 
توسط هیچ یک از مراجع پزشکی، تحقیقاتی 
و آزمایشگاهی به عنوان دارو موثر در مقابله با 
کووید ۱۹ تایید نشد. با هم نگاهی به برخی از 
این درمان های خانگی غلط در درمان کرونا 
که باعث ایجاد احســاس مصونیت در افراد 

می شود، بیندازیم.

خوراکی های بی اثر
سیر: این ماده غذایی از اولین خوراکی هایی 
اســت که نامش بر ســر زبان ها افتاد. سیر 
اگرچه می تواند یــک داروی گیاهی برای از 
بین بردن میکروب ها باشــد امــا مطالعات 
علمی آن را یه عنوان یک داروی ثاتیرگذار 

در مقابل کرونا معرفی نکرده اند.
زنجبیل: این خوراکی لذیذ که البته خواص 

دارویی 
و درمانی بســیاری دارد نیز نتوانســته یک 
داروی موثر برای کرونا باشــد جرا که هیچ 
آزمایش پزشــکی، تاثیر آن بر کرونا را تایید 

نمی کند.
گلاب: این نوشــیدنی خــوش عطر و طعم 
که می تواند در مهــار باکتری ها موثر ظاهر 
شــود، طبق هیچ تاییدیه از مراکز پزشکی و 
تحقیقاتی، نمی تواند دارویی برای مقابله با 

کرونا باشد.
فلفل: اگرچه طب ســنتی خــوردن فلفل 
برای گرم شــدن بدن را تاییــد می کند اما 
مدرک پزشــکی معتبری دال بر موثر بودن 
این ماده غذایی برای درمان و پیشــگیری 
از کرونا وجود نــدارد. علاوه بر اینکه مصرف 
فلفل برای برخی افراد مانند کســانی که از 
مشکلات معده رنج می برند، می تواند بسیار 

آسیب زننده باشد.

داروهای بی فایده
آنتــی بیوتیــک: کرونــا از خانــواده 
ویروس هاســت و به طور حتــم داروی ضد 
باکتریایــی نمی توانــد ویروســی را از بین 
ببرد. اگرچه ممکن اســت برخی از پزشکان 
در نســخه بیماران حاد کرونایــی، داروی 
آنتی بیوتیک وارد کنند اما علت این تجویز، 
خطر وجود عفونــت در بدن بیمار اســت. 

مصرف آنتی بیوتیــک در این 
شرایط می تواند عفونت موجود 

در بدن بیمار را کنترل کند.
کلروکین: کلروکین اگرچه در 
آزمایش ها، مورد مطالعه و بررسی 
قرار می گیرد اما مصرف خانگی و 
بدون تجویز آن می تواند بســیار 
خطرناک باشــد و منجــر به کما 
شــود. دکتر تود کوپرمن، رئیس 
و بنیانگذار کانسومر می گوید: در 
حال حاضر، هیــچ مدرکی وجود 
ندارد که نشــان دهد کلروکین در 
صورت ابتلا به کووید ۱۹ به شــما 

کمک خواهد کرد.
ویتامین ســی: هنوز هم مراجع 
علمی نتوانسته اند به نتایج روشنی 
در مورد اثر حتمی ویتامین ســی بر 
کرونا دست یابند، با این حال بسیاری 
از پزشکان بر مصرف به اندازه ویتامین 
ســی تاکید می کنند، عادتی که باید 
پیش از کرونا نیز انجام می شــد اما مصرف 
بیش از حد این ویتامین بــه بهانه مقابله با 
کرونا، نه تنها شما را از این ویروس در امان 
نگه نمــی دارد بلکه مصرف بیــش از اندازه  
ویتامین ســی می تواند موجب اســهال و 

استفراغ شود

عادت های غلط
شســتن گلو و بینی با آب نمک: هیچ 
مدرک و ســندی دال بر تاثیر آب نمک در 
درمان کرونا وجود ندارد اما حالا که در فصل 
سرما هستیم، شستن بینی و گلو با آب نمک 
می تواند از ابتلا به عفونت های باکتریایی در 
سینوس ها که ممکن است بسیار خطرناک 
باشند، جلوگیری کند. حتما از آب جوشیده و 
سرد شده با مقدار کمی نمک استفاده کنید. 
فذاموش نکنید که نمک زیادی باعث ایجاد 

زخم و التهاب در گلو و بینی می شود.
دوش آب داغ: دوش آب داغ نــه تنهــا 
نمی تواند بــه درمان یا پیشــگیری از کرونا 
کمک کند، بلکه آسیب های بسیاری را با خود 
همراه دارد. این عادت علاوه بر اینکه می تواند 
باعث التهاب و در مواردی سوختگی پوست 
شود، چربی های ضروری پوست و مو را از بین 
می برد و سبب ایجاد سرگیجه ناشی از تلاش 
عروق خونی برای خنک کردن بدن، می شود.

دکتر مردانــی از بــروز علائم جدید 
در بیماران مبتلا به کوویــدـ۱۹ خبر داد و 
گفت: در بسیاری از افراد، درگیری بیش از 
حد سیســتم ایمنی بدن منجر به بروز این 

واکنش ها و علائم می شود.
 مســعود مردانی عضو کمیته علمی ســتاد 
ملی مقابله با کرونا گفت: افرادی که با ایجاد 
کهیر و ضایعات پوستی دچار کرونا می شوند 
باید دو هفته در قرنطینه بمانند و کسانی که 
از این بیماران مراقبــت می کنند باید همه 
اصول بهداشتی از جمله استفاده از ماسک، 
دستکش، فاصله گذاری اجتماعی و غیره را 

رعایت کنند.
وی افزود: بروز کهیر و ضایعات پوســتی به 

ئم  علا
و عوارض کرونا اضافه شده و برای مبتلایان 
کورتن و داروهای ضد حساســیت با دستور 

پزشک تجویز می شود.
مردانی با بیان اینکه کرونا علائم متفاوتی را 
در مبتلایان ایجاد می کند، گفت: نشانه کهیر 
آن است که به صورت ناگهانی روی پوست 
ظاهر می شــود و فرد را دچار خارش شدید 
می کند، محل ضایعات کهیر به طور مرتب 
دچار تغییر می شود به نحوی که بیش از ۲۴ 
ســاعت در محل قبلی خود باقی می مانند 
و در هر بخشی از پوســت می توانند تظاهر 

پیدا کنند.
این متخصص بیماری های عفونی کهیر را از 

جمله مشکلات بسیار رایج 
پوستی دانســت که در اثر 
عفونت های ویروســی مانند 
کرونا ایجاد می شــود و روی 

پوست اثر می گذارد.
مردانــی توضیــح داد: کهیر 
ضایعات قرمز و صورتی رنگ 
همراه بــا خارش اســت که 
می تواند به صــورت قرمزی یا 
توده های برجسته ظاهر شود 
و بعد از گذشــت دو هفته رفع 
می شــود. بروز کهیــر در همه 
بیماران مبتلا بــه ویروس کرونا 

در هر رده سنی وجود دارد.
به گفتــه وی، برخــی ضایعات 
پوســتی کرونا به دلیــل وجود 
ویروس ظاهر نمی شــوند، بلکه 
واکنشــی هســتند که سیستم 
ایمنی نســبت به ویروس نشــان 
می دهــد، در بســیاری از افــراد، 
درگیری بیش از حد سیســتم ایمنی بدن 
منجر به بــروز واکنش ها و علائم پوســتی 
می شود و افراد درگیر بیماری کرونا در گروه 
سنی ســالمند با علائم شــدیدتری روبه رو 

می شوند.
مردانــی گفــت: تاکنــون ویــروس کرونا 
چهره های متفاوتــی را در مبتلایان از خود 
نشــان داده و بــا علائم ضایعات پوســتی، 
گوارشی، سکته های قلبی و مغزی، دردهای 
عضلانی و غیره در افراد بروز یافته و تنها راه 
مقابله پیشگیری و در صورت ابتلا درمان به 

موقع است.

بروز علائم جدید در بیماران کرونااین توصیه ها، کرونا را درمان نمی کنند
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Banana Output 
at 90K Tons Last 
Year
Atotal of 90,000 tons of 
bananas were produced in 
Iran on 4,881 hectares in 
the last Iranian year (March 
2019-20), the director general 
of Agriculture Ministry’s 
Tropical and Subtropical 
Fruits Bureau said. 
Noting that between 90,000 
and 120,000 tons of bananas 
are produced in Iran annually, 
Zahra Jalili-Moqaddam 
added, “Bananas are being 
grown in five provinces 

of Iran; the southeastern 
Sistan-Baluchestan Province 
accounts for 98% of the 
country’s banana output and 
the rest are being produced in 
Hormozgan, Kerman, Fars and 
Bushehr.” 
“Sistan-Baluchestan Province 
has the largest area under 
banana cultivation with 
4,835 hectares. A total of 
22.3 hectares of plantations 
in southern Kerman, 12 
hectares in Fars, 10 hectares in 
Hormozgan and 2.3 hectares in 
Bushehr have been dedicated 
to banana cultivation,” she was 
quoted as saying by IRNA. 

Iran plans mass 
production for 
Dacia Logan 
without Renault’s 
involvement
Iranian carmaker Saipa 
says it is planning mass 
production for an Iranian 
version of Renault’s Dacia 
Logan two years after 
the French automotive 
company left Iran under 
pressure from the United 
States.
Saipa CEO Javad Soleimani 
said on Monday that the 
Iranian car manufacturer 
had reached an 85-percent 
self-sufficiency in 
production of parts 
needed for localized 
manufacturing of the 
Romanian model.
Production for the local 
version of Dacia Logan, 
known in Iran under 
various brands including 
L90 and Tondar, was 
discontinued in 2018 
when Renault decided to 
comply with US secondary 
sanctions on Iran which 
bars Americans and non-
Americans with interests 
in the US from dealing with 
the Iranians.
“When Renault left Iran 
with the start of the 
sanctions we in Saipa 
embarked on a plan to 
produce L90 within 18 
months using facilities 
created in the country 
including for engine and 
transmission and a series of 
imported parts,” Soleimani 
was quoted by IRIB News.
Saipa, the second largest 
car manufacturer in Iran, 
has maintained a stable 
output over the past two 
years by marketing a series 
of local as well as Chinese 
brands.
Iran’s IKCO develops 
panoramic roof for popular 
French model
Iran’s IKCO develops 
panoramic roof for popular 
French model
Iran’s IKCO is offering its 
French model Peugeot 
207 with a panoramic 
roof.The company was a 
major partner to Renault’s 
expansion plans into 
the Iranian market after 
a previous round of 
sanctions on Iran expired in 
2016 after Tehran reached 
a nuclear agreement with 
world powers.
Soleimani said the new 
local version of Dacia 
Logan will enjoy higher 
standards compared to 
the previous models 
produced under Renault’s 
watch in Iran as he insisted 
that over 85 percent of 
the parts and production 
know-how needed for 
manufacturing the car has 
been indigenized.
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They have offered 
their predictions of 
the industry until 
2021 and discussed 
its effects on the 
human community. 
They have also 

discussed drivers’ key role 
in combating the novel 
coronavirus and stressed the 
necessity to support them.
The two entrepreneurs have 
offered their analyses at a 
time when the coronavirus 
pandemic has brought 
sea changes to the world 
economy and affected 
different businesses as well 
as industries.
“A drop in demand in different 
parts of industry and spare 
capacity, the necessity of 
having healthy and trained 
workforce, unpredictable 
transportation restrictions 
in certain countries, and 
[officials’] taking longer 
to inspect the fleet will be 
among the major challenges 
facing the transportation 
industry until 2021,” says 
Mehrzad Ferdows.
“Moreover, the 
transportation industry 
is one of the key industries 
in the world during the 
coronavirus pandemic, 
and the procurement of 
key materials for factories, 
the timely and prompt 
distribution and dispatch of 

products purchased online, 
and the supply of medicines 
together with health and 
food equipment and items 
to consumers across the 
world [are among concerns 
which] further reveal the 
necessity of using the best 
fleet and workforce, and of 
easing regulations,” Mehrzad 
Ferdows adds.
As Mehrzad Ferdows says, 
the prompt procurement of 
raw materials for factories 
producing food as well as 
pharmaceutical and hygienic 
items at a time when some 
countries have introduced 
special transportation 
regulations requires a 
dynamic fleet along with a 
prediction of the situation at 
critical times.
“Trained workforce and 
transportation fleet are 
two key contributors to 
the success of logistics and 
transportation during the 
coronavirus pandemic,” he 
says.
“With regards to the fleet 

and equipment, logistics and 
transportation companies 
should be able to improve 
their resource and fleet 
management skills,” Mehrzad 
Ferdows adds.
“But the bigger challenge 
concerns the human 
dimension, especially drivers 
as they run a high risk of 
contracting COVID-19 due 
to travelling to various areas,” 
he says.
Behzad Daniel Ferdows has 
also expressed his views on 
the issue.
“Human resources in the 
logistics and transportation 
industry, particularly 
drivers, are at the forefront 
of the campaign against 
the coronavirus pandemic 
as, on the one hand, they 
shoulder the important task 
of sending and distributing 
commodities, drugs and vital 
goods across the world, and 
on the other, they and their 
families suffer the highest 
exposure to coronavirus 
infection as they travel to 

different areas,” says Behzad 
Daniel Ferdows.
So, he adds, it is extremely 
important to support 
drivers in the transportation 
industry.
“Whether we want to send 
vital commodities, namely 
medicines as well as medical 
and healthcare equipment, to 
other parts of the world, or we 
want to maintain the supply 
chain for factories amid the 
coronavirus pandemic, it 
would be necessary to pay 
due regard to the drivers’ 
community and their health,” 
he notes.
“On the one hand, drivers’ 
illness and infection with 
the COVID-19 virus not only 
stops or delays the supply of 
commodities and imperils 
the chain of supplying goods 
across the world, but also, 
due to the high number 
of individuals’ trips in this 
industry, can contribute to the 
further spread of this disease 
the world over,” says Behzad 
Daniel Ferdows.

EAEU: Trade with Iran 
on growing trend despite 
pandemic
 Eurasian Economic Union announced that 
despite the critical situation created by the 
pandemic in the region and the entire world, 
Iranian trade with the EAEU is on growing 
trend, Kyrgyzstan’s Khabar24 said on 
Wednesday.
Kyrgyzstan TV said quoting the EAEU 
Commission that Iranian trade with the EAEU 
has increased to two billion dollars, showing 
2% increase over the past eight months of 2020 
compared to the same period of 2019.
The EAEU Commission said that a part of the 
increase in trade has been due to Iran’s import 
of farming products by $230 million dollars.
It added that raw materials of farming products 
and food are on top of the exports of EAEU to 
Iran with $939 million. They are 80% of the 
export to Iran.
In turn, Iran’s export to the EAEU members was 
$575 million of fruits and dried fruits.
The EAEU is an economic union of states 
located in central and northern Asia and 
Eastern Europe. 
The Treaty on the Eurasian Economic Union 
was signed on 29 May 2014 by the leaders of 
Belarus, Kazakhstan and Russia, and came into 
force on 1 January 2015.
Treaties aiming for Armenia's and Kyrgyzstan's 
accession to the Eurasian Economic Union 
were signed on 9 October and 23 December 
2014, respectively. Armenia's accession 
treaty came into force on 2 January 2015. 
Kyrgyzstan's accession treaty came into effect 
on 6 August 2015. It participated in the EAEU 
from the day of its establishment as an acceding 
state.
On 28 October 2019, Iran formally became part 
of an initial Free Trade Agreement (FTA) with 
the EAEU. The agreement means that Iranian 
producers and exporters will be able to export 
their goods under lesser tariffs, leaving a higher 
profit margin for them. 

Iran sends 8th non-oil 
cargo to Oman via Sirik
 Iran has shipped the second non-oil cargo to 
Oman via Sirik Port in southern Hormozgan 
province, Governor of Sirik County said on 
Wednesday.According to Ahmad Jamaleddini, 
the 610-ton consignment contains fresh fruits 
and vegetables, dried nuts and construction 
material with a collective value of 150 billion 
rials (Over $530 million).
The first cargo with a capacity of 120 tons, 
including mineral water and nuts, was 
dispatched to Oman on June 2, the official 
added.
Iran and Oman launched a container shipping 
line in March to transit cargoes between the 
southern Iranian port city of Bandar Abbas and 
Port Sultan Qaboos in Oman.”
The two countries had signed a maritime 
cooperation agreement in December 2019 for 
boosting maritime transportation between the 
two countries.
Based on the agreement, Iranian traders 
and businessmen would be able to interact 
constructively with their Omani counterparts, 
and regular shipping lines were to be 
established between the two countries, while 
the two sides also pledged to provide facilities 
for using each other’s ports.

Mehrzad Manuel Ferdows and Behzad Daniel 
Ferdows, two entrepreneurs in the logistics and 
transportation industry, have, in an analysis, 
weighed in on the significance of this industry 
during the COVID19- pandemic.

Role of Logistics, Transportation Industry in 
Fighting Coronavirus Pandemic
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“Whether we 
want to send vital 
commodities, 
namely 
medicines as 
well as medical 
and healthcare 
equipment, to 
other parts of 
the world, or we 
want to maintain 
the supply chain 
for factories amid 
the coronavirus 
pandemic, 
it would be 
necessary to 
pay due regard 
to the drivers’ 
community and 
their health,”
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Industrial PPI Inflation 
Hits Record High in Second 
Quarter
The quarter-on-quarter PPI inflation for the 
industrial sector in summer stood at 37%
The overall Producer Price Index of the 
industrial sector stood at 805.4 in the second 
quarter of the current year (June 21-Sept. 21), 
indicating a 37% increase compared with the 

previous quarter – the highest quarter-on-
quarter rise since the fiscal 2013-14, when the 
earliest available data on producers' inflation 
became available in Iran. 
The year-on-year PPI inflation in summer this 
year was at 47.4%.
The sector’s QOQ and year-on-year PPI for the 
quarter to June 20, which marked the end of Q1 
of the current Iranian year, had increased by 
8.1% and 7.8%, respectively.

According to the Statistical Center of Iran, 
the lowest quarterly PPI inflation rates were 
recorded for “production of tobacco and 
cigarettes” subsector with 0% and “print and 
publication of recorded media” with 7.1% in Q2. 
The highest quarterly PPI inflation rates were 
posted for “coal production industries-oil 
refineries” with 57%, “manufacturing of office 
machinery” with 43.6% and “production of 
base metals” with 43.5%. 



Speaking on 
Wednesday at the 
cabinet meeting, 
President Hassan 
Rouhani stated 
that in last week's 
meetings of the 

government's economic 
coordination board, 
important decisions have 
been made for the next 9 
months and the necessary 
coordination has been 
established between 
economic bodies such as 
the Ministry of Economy, 
Ministry of Industry and 
the Central Bank.
He added, "The 
government's economic 
decisions have been made 
over the past few weeks, 
regardless of what will 
happen in the United 
States".
Emphasizing that it does 
not matter what person 
or party takes office in the 
United States, the president 
said, "The government 
has done its economic 
planning, assuming that 
America's path and ethics 
do not go back to the right 
way".
Dr. Rouhani stated, "The 
government has planned 
for the next 9 months, 
although some of these 
plans are long-term and 
some others are shorter. 
During these meetings, the 
necessary coordination 
has been made between 
the Central Bank, the 
Ministry of Industry and 
the Ministry of Economy, 
and the resolutions of these 
meetings regarding the use 
of currency and customs 
clearance were announced 
yesterday, and the work 

process has begun".
The President said that the 
government's economic 
decisions have been made 
over the past few weeks, 
regardless of what is going 
on in the United States 
and who will be elected, 
adding, "The government's 
decisions are based on 
domestic production, and 
mostly non-oil exports 
and the way ministries 
interact with each other. 
Therefore, we do not care 
who is elected in the United 
States, of course, the recent 
US election is instructive in 
many ways".
Emphasizing that we do 
not care who or what party 
is elected in the United 
States, Dr. Rouhani said, 
"What matters is the way 
it is adopted in the next 
US administration. It is 
important for us that the 
United States returns to the 
law and all international 
and multilateral treaties, 
and respects Iran".
The President stated, 
"We want to be respected 
instead of sanctions. If 
we are respected instead 
of illegal and oppressive 
sanctions, then things will 
be different, and if honour 
and respect replace threats, 
and enforcing the law 
replaces breaking one's 
promise, things will be 

different".
Dr. Rouhani stated, 
"Principles, methods and 
policies are important to 
us. A certain individual 
or party does not matter. 
Therefore, assuming that 
America's method and 
ethics do not return to the 
right path, we carried out 
our plans".In another part 
of his speech, the President 
announced the adoption 
of important decisions 
to increase exports and 
said, "All the decisions 
that have been made 
for the comprehensive 
trade system are to keep 
everything up to date and 
clear".
Referring to the economic 
problems of the people in 
the last one or two months, 
Dr. Rouhani said, "Part of 
these problems was due to 
the spread of coronavirus 
in the first months of this 
year when exports were 
interrupted, and today 
these problems have been 
resolved and we will grow 
exports and imports".
Referring to the 
remarks of the Supreme 
Leader regarding the 
unreasonable price of 
some goods and the 
government's attention 
to this issue, the President 
said, "The government 
pursues two goals of the 

abundance of basic and 
non-basic goods in the 
society and also their fair 
prices".
In another part of his 
speech, the President 
referred to the situation in 
the region and the security 
of the north-western 
borders of the country, and 
said, "Border security and 
the absence of terrorists 
and terrorist groups near 
the borders of Iran are 
important for the Islamic 
Republic of Iran".
The President added, 
"It is important that 
geographical borders 
do not change and we 
consider territorial 
integrity to be the right of 
Azerbaijan, but we want 
them to achieve this right 
through non-military 
means. In this regard, our 
Foreign Ministry is active 
and our rights have been 
communicated to all 
countries involved".
In another part of his 
speech, congratulating the 
birthdays of the Prophet 
of Islam (PBUH) and Imam 
Sadi`q (AS), Dr. Rouhani 
said, "Those who use 
insulting words about the 
Prophet of Islam (PBUH) 
are not familiar with the 
morals, behaviour and 
manners of the Prophet of 
Islam".

IRGC unveils new smart 
ballistic missile launcher
 IRGC Aerospace Force unveiled a new long-range 
ballistic missile launcher that is capable of launching 
consecutive rockets.On Wednesday, the Aerospace 
Force of the Islamic Revolutionary Guard Corps 
(IRGC) unveiled the automatic and intelligent system 
of long-range ballistic missile launcher that is capable 
of launching consecutive missiles.Speaking in this 
ceremony, Commander of the Islamic Revolutionary 
Guards Corps (IRGC) Major General Hossein Salami 
noted, “Our missile power guarantees the retreat of 
the enemies due to the fact that such power will be 
frightening our enemies.”Salami also considered 
such ballistic missiles as a strong pillar and deterrent 
power for the Islamic Republic of Iran with which the 
authority of the country is shown to the enemy.
Iran-China talks had nothing 
to do with US election: 
Khatibzadeh
Iran’s Foreign Ministry spokesman, Saeed 
Khatibzadeh denied that negotiations between Iran 
and China had been suspended until the US election 
results were announced, saying the two countries 
are discussing the details of the agreement and the 
results will be announced.Rejecting reports on the 
suspension of the Iran-China negotiations until the 
US presidential election results were announced, the 
spokesman said such untrue claims are raised by the 
hostile media outlets.“The negotiations between the 
Islamic Republic of Iran and China about the 25-year 
deal are going on seriously, and have nothing to do 
with the elections of any country, particularly the 
United States of America,” he added.
US elections of no significance 
for Iran's overall policies
 Iranian Parliament Speaker's Special Aide for 
International Affairs dismissed any connection 
between the US presidential elections and Iran’s 
economic challenges.In an interview with a 
local radio station on Wednesday, Hossein Amir-
Abdollahian referred to the sensitivity of this round 
of the US presidential elections, saying, “The victory 
of Democrats or Republicans is an internal affair for 
the Americans.”
"Whether Trump is elected or Biden, it is not 
important for us; the solution for our economic 
challenges should be sought inside the country,” he 
added."In order to analyze the US elections, we must 
first pay attention to the situation of that country's 
society; the American society is shown attractive 
through the media and advertisers, but it faces many 
problems such as poverty.”As diplomats, who monitor 
the international political developments, we have 
to see how this election will impact our national 
interests in the region and the world, the Iranian 
assistant said, noting that, however, the election of Joe 
Biden does not necessarily mean the improvement of 
the situation regarding the anti-Iran sanctions.

Iran’s planning, decisions for development adopted 
no matter what happens in US: President Rouhani

"Despite all the problems caused by the sanctions 
and the spread of coronavirus in recent weeks, we 
have seen a %38 increase in imports of basic goods 
and a %14 increase in exports," said Iran’s President, 
adding, "People should be confident that the country's 
basic goods will be supplied and there is nothing to 
worry about".
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 Azerbaijan appreciates Iran 
Supreme Leader support 
for Azerbaijan territorial 
integrity
Azerbaijan Foreign ministry in a statement appreciated 
Supreme Leader of the Islamic Revolution Ayatollah Seyyed 
Ali Khamenei's remarks on the importance of preserving 
Azerbaijan territorial integrity."We highly appreciate the 
statement made by the Supreme Leader of the Islamic Republic 
of Iran Ayatollah Sayyid Ali Khamenei on the Armenia-
Azerbaijan conflict and the support given to the territorial 

integrity of Azerbaijan," the statement reads.“All the territories 
of Azerbaijan occupied by Armenia must be liberated and 
all these territories must be returned to Azerbaijan”, the 
Supreme Leader said, reiterating the strong support of 
the Islamic Republic of Iran to Azerbaijan's just position 
based on international law," Azerbaijan Foreign Ministry 
added."We highly value the efforts of the friendly Iranian 
state to resolve the Armenia-Azerbaijan conflict, including 
the visit of the Special Envoy of the President of the Islamic 
Republic of Iran, Deputy Foreign Minister Seyed Abbas 
Araghchi to the region and the initiative on the settlement of 
the conflict as soon as possible," it noted."We believe that the 
relations between our countries, built on historical roots, will 
continue to develop successfully and will serve to ensure peace, 

stability and prosperity in the 
region."Earlier on Tuesday, 
Supreme Leader in his 
statement released on the 
auspicious occasion of 
birth anniversary Great 
Prophet Mohammad 
(PBUH) and Imam Sadeq 
(AS), and also on the 
occasion of the 13th of Aban 
cited the war between Azerbaijan 
and Armenia as bitter event.“This war 
is a bitter incident and it threatens the security of the 
entire region.

"The 
government's 
decisions 
are based 
on domestic 
production, and 
mostly non-oil 
exports and the 
way ministries 
interact with 
each other. 
Therefore, we 
do not care 
who is elected 
in the United 
States, of course, 
the recent US 
election is 
instructive in 
many ways".
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Russia Says 
Considering 
Iran’s Proposal 
to End Nagorno-
Karabakh Conflict
Russia said it is 
considering an 
Iranian proposal for 
ending the conflict 
between Azerbaijan 
and Armenia in the 
disputed region of 
Nagorno-Karabakh 
after three ceasefires 
failed to halt fighting 
that is now in its sixth 
week.
Interfax news agency 
quoted deputy Russian 
foreign minister 
Andrei Rudenko as 
saying Iran’s proposal 
was made by Deputy 
Foreign Minister Abbas 
Abaqchi during a visit 
to Moscow last week 
but gave no details.
“We’re looking 
carefully at it,” 
Rudenko told 
journalists.
At least 1,000 people, 
and possibly many 
more, have been killed 
since fighting broke 
out on Sept. 27 in 
Nagorno-Karabakh, an 
enclave internationally 
recognized as part 
of Azerbaijan but 
populated and 
controlled by ethnic 
Armenians.
Russian news agencies 
reported last week that 
Iran had proposed a 
leading role in peace 
negotiations for 
countries in the region. 
Russia, it said, would be 
one of these countries.
Within hours of an 
agreement being 
reached with the 
warring sides on 
Friday not to target 
civilians, attacks 
resumed, and 
concerns remain 
about the security of 
oil and gas pipelines in 
Azerbaijan.
Russian Foreign 
Minister Sergei Lavrov 
said Moscow would 
continue working 
with Turkey to stop the 
military confrontation 
in Nagorno-Karabakh 
from escalating.
In an interview 
with Russian daily 
Kommersant, Lavrov 
also estimated around 
2,000 mercenaries 
from the Middle East 
were fighting and 
called on “external 
players” to halt their 
arrival.
Fighting continued 
on Tuesday in 
multiple locations 
along the front  
line.
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Iran UN envoy:
US violated ICJ’s ruling of 
lifting Iran sanctions
 Iran’s Permanent Representative to the United Nations said that 
the US has violated a binding ruling by the International Court of 
Justice (ICJ) that ordered Washington to lift some of its unilateral 
sanctions against Tehran.
Majid Takht-Ravanchi made the remarks in a speech to the UN 
General Assembly on Tuesday, saying that the US paid no heed 
to the ICJ’s ruling in 2018 and violated the international law by 
intensifying sanctions and coercive measures against the Islamic 
Republic."The United States has used coercive measures as 
its foreign policy tools [sanctions] against Iran in recent years, 
which have intensified with the withdrawal of the country from 
the JCPOA," he said."These sanctions have directly and indirectly 
targeted Iranian companies and the Iranian people and affected 
Iran's ability to trade freely," he added, saying, "Meanwhile, the US 

President has shamelessly announced that the toughest sanctions 
will be imposed on Iran and that Iran's problems will be greater 
than before."
"In response to these illegal actions, which are contrary to the 
principles of the UN Charter, International Law and Iran's bilateral 
agreement with the United States in 1955, the Islamic Republic of 
Iran filed a complaint with the International Court of Justice and 
requested an interim injunction from the ICJ to stop the illegal 
actions of the United States," the Iranian diplomat said.
He went on to say, "The US sanctions have impacted Iran’s ability to 
engage in free trade, and have particularly impeded the country’s 
access to medicine and medical supplies during the coronavirus 
pandemic."“The US is bound by the court, and any non-compliance 
is subject to international responsibility,” Takht-Ravanchi added.
“The court has asked the litigants to refrain from actions that would 
aggravate or expand the dispute. It is clear that US wrongdoing 
gives rise to its international responsibility,” he said.
Back in October 2018, the ICJ ordered the United States to halt the 
unilateral sanctions it had re-imposed on "humanitarian" supplies 

t o 
Iran.The Hague-based 

court, which is the principal judicial organ of the United 
Nations, announced its ruling on October 3 regarding the July 
2018 lawsuit brought by Tehran against Washington's decision to 
re-impose unilateral sanctions following the US exit from a 2015 
nuclear deal between Iran and six world powers.

News



Iran envoy to IAEA says US source of many world's problems
Iran’s Permanent Ambassador to Vienna-based International Organizations termed 
the US as a "big problem" that has brought many suffering to the world.
The main reason for US hostile moves against the Islamic Republic of Iran is that the 
country doesn’t succumb to US oppressive policies, Kazem Gharibabadi wrote in his 
Instagram account on Tuesday.Such enmities will end only when Americans accept the 
fact that, in no way, they can’t harm the interests of Iranian nation and government, he said, 
adding, “Today, the US credibility has declined not only in the Islamic world but also in Europe 
and the Western world.”He also asserted that in addition to problems such as the threat of war, insecurity, 
sanctions, and terrorism, the world suffers from a big problem, called the United States, which itself, is the 
source of many problems in the world.Stating that America is the tyrant of the era, he said, "Whoever elected 
as the president of the United States, Iran’s policies will not be influenced."

 Architectural remains of 
Parthian empire (247 BC 
– 224 AD) were found in 
northeastern Iran during 
excavation, a provincial 
official announced on 
Wednesday.
The historical 
architecture could 
be unearthed during 
the second season of 
excavation in Farooj, 
North Khorasan Province, 
Ali Mostofian, deputy 
head of cultural heritage, 
handicrafts and tourism 
organization of the 
province, said.Remains 
of Parthian empire were 
unearthed in Farooj 
through an excavation as 
part of joint cooperation 
between  Iran's Tehran 
University and France's 
Louvre Museum, the 
organization quoted 
Mostofian as saying.
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Supreme Leader's 
speech widely covered by 
Pakistani media
Pakistani media on Wednesday, gave 
wide coverage to Supreme Leader’s 
speech on the occasion of the birth 
anniversary of Prophet Mohammad 
(Peace Be Upon Him) that Iran's policies 
will not to be affected by who wins the 
US presidential elections.In his remarks, 
Ayatollah Khamenei underscored that 
Iran's policies will not be affected by 
who wins the US presidential elections.
Daily ‘Dawn’ reported Supreme Leader 
of the Islamic Revolution Ayatollah Ali 
Khamenei reiterated a long standing 

Iranian position that it didn't matter 
whether Trump or Joe Biden wins the 
vote, but the stakes couldn't be higher for 
the Islamic Republic.He added that the 
result of the vote “is none of our business, 
meaning it won't influence our policy at 
all".Pakistan's Urdu ‘Express’ newspaper 
reported that Supreme Leader of Iran 
during a speech had stated that the results 
of the US election or the coming to power 
of Trump or Joe Biden would have no 
impact on Iran’s policy."If you look at their 
own situation, it's lovely to watch. The 
incumbent president, who is supposed 
to hold the elections, says this is the most-
rigged US election throughout history,” 
Khamenei said.Urdu daily’ Jang’ said 

Supreme Leader of the Islamic Revolution 
in a speech remarked that Iran's policy 
towards the United States will not change 
even after the US presidential election 
results.Supreme Leader said that the US 
election results would not affect Iranian 
policy.Daily ‘Business Recorder’ it its 
report said Iran's Supreme Leader says 
the US presidential election will have 
"no effect" on Tehran's policies towards 
Washington."On the subject of the United 
States, we follow a sensible, calculated 
policy (which) cannot be affected by 
changes of personnel" in Washington, 
Ayatollah Ali Khamenei said in a televised 
speech marking the anniversary of the 
birth of the Prophet Mohammed.

Strengthening 
disaster risk 
governance should 
help build resilience 
to hazards: UN 
Chief
United Nations Secretary-General 
Antonio Guterres in his message 
on World Tsunami Awareness 
Day, 5 November 2020, said 
strengthening disaster risk 
governance should help build our 
resilience to all hazards, natural 
and man-made.
According to the United Nations 
Information Center (UNIC) in 
Tehran, the UN Secretary-General 

in his message said that we live 
in a multi-hazard world where 
risk is systemic and embedded 
in the very fabric of human 
development and currently we 
are struggling with what some 
describe as a tsunami of death 
and disease due to COVID-19.The 
full text of his message reads: This 
metaphor comes easily because 
living memory remains strong of 
the worst sudden onset disaster 
this century, the Indian Ocean 
tsunami of 2004 that took more 
than 227,000 lives.Pandemic 
preparedness can borrow much 
from the progress we have made 
in reducing large-scale loss of life 
from tsunamis.There are now 
early warning systems wherever 

coasts are vulnerable, The United 
Nations system is working with 
partners around the globe to 
educate the public, organize drills, 
create evacuation routes and to do 
everything possible to avoid heavy 
loss of life when the next tsunami 
comes and come it surely will, just 
like the next pandemic, storm, 
flood, drought or heatwave.
When tsunamis strike, they are a 
supreme test of the governance 
and institutions that have been put 
in place to manage disaster risk. 
Strengthening disaster risk 
governance is the theme of this 
year’s World Tsunami Awareness 
Day, It should help build our 
resilience to all hazards, natural 
and man-made.

During the 2012 presidential campaign, when 
Trump championed the notorious "birther" 
theory that Barack Obama was not American, 
the property developer claimed voting machines 
wiped ballots for Republican candidate Mitt 
Romney.
Just after the results were announced, Trump 
tweeted -- wrongly -- that Obama "lost the 
popular vote by a lot and won the election. We 
should have a revolution in this country!
"We should march on Washington and stop this 
travesty," he adds, AFP reported.
During the Republican primaries in 2016, Trump 
accused his rival Ted Cruz of cheating when he 
beat him convincingly in Iowa and Wisconsin.
"Ted Cruz didn't win Iowa, he stole it," Trump 
tweeted. "That is why all of the polls were so 
wrong and why he got far more votes than 
anticipated. Bad!"
After he wins the Republican nomination, Trump 
ramped up his rhetoric, attacking the "corrupt" 
voting system as he fell behind in opinion polls 
to the Democrat Hillary Clinton, who he dubbed 
"Crooked Hillary".

On August 1 he twice warned that the election 
"is going to be rigged", telling supporters "we'd 
better be careful... or it's going to be taken away 
from us".
"People that have died 10 years ago are still 
voting," he later claimed, saying "fraud is very, 
very common" and that illegal immigrants are 
also voting.
The candidate also spread a conspiracy theory 
claiming that 2.5 million Clinton supporters 
were given two votes "so they can vote twice".
During a Fox News presidential debate less than 
three weeks before the November 8 poll in 2016, 
Trump dramatically broke with US electoral 
tradition by saying he may not accept defeat if 
Clinton won.
"I will tell you at the time," he said. "I'll keep you 
in suspense."
Even after he won the presidency with a majority 
of the Electoral College, Trump claimed wrongly 
that he also won the popular vote, saying Clinton 
got millions of illegal ballots.
"Serious voter fraud in Virginia, New Hampshire 
and California," he tweeted.
"So why isn't the media reporting on this? 
Serious bias -- big problem!"
In the final months of the 2020 campaign, Trump 
repeatedly refused to commit to a peaceful 
transfer of power if he loses, saying Democrats 
were using postal votes to steal the election.

But the outcome of the tight US election 
contest will determine for how long. Trump’s 
Democratic rival, Joe Biden, has promised to 
rejoin the agreement if elected.
“The US withdrawal will leave a gap in our 
regime, and the global efforts to achieve the 
goals and ambitions of the Paris Agreement,” 
said Patricia Espinosa, executive secretary of 
the UN Framework Convention on Climate 
Change (UNFCCC), Reuters reported.
The United States still remains a party to the 
UNFCCC. Espinosa said the body will be “ready 
to assist the US in any effort in order to rejoin 
the Paris Agreement.”
Trump first announced his intention to 
withdraw the United States from the pact in 
June 2017, arguing it would undermine the 

US economy. But he was unable to formally 
do so until now because of the requirements 
of the deal.
The departure makes the United States 
the only country of 197 signatories to have 
withdrawn from the agreement, hashed out 
in 2015. Obama’s White House had pledged to 
cut US emissions 26-28% by 2025 from 2005 
levels under the deal.
Biden is broadly expected to ramp up those 
goals if elected. He has promised to achieve 
net-zero emissions by 2050 under a sweeping 
$2 trillion plan to transform the economy.
The Rhodium Group said that in 2020, the 
United States will be at around 21% below 
2005 levels. It added that under a second 
Trump administration, it expects US 
emissions would increase by more than 30% 
through 2035 from 2019 levels.
Most scientists believe the world must cut 
emissions sharply and quickly in order to 
avoid the most catastrophic effects of global 
warming. China, Japan, South Korea, and the 
European Union have recently ramped up 
their carbon cutting targets.

'Rigged US Election': Trump's Long-Running 
Fraud Claims

US Formally Exits Global Climate Pact amid 
Election Uncertainty

US President Donald Trump has a long history of claiming 
that elections in his country are being rigged, particularly 
when the results are not to his liking.

The United States formally exited the Paris Agreement on 
Wednesday, fulfilling a years-long promise by US President 
Donald Trump to withdraw the world’s second-largest 
greenhouse gas emitter from the global pact to fight climate 
change.

Biden is broadly 
expected to ramp 
up those goals 
if elected. He 
has promised to 
achieve net-zero 
emissions by 
2050 under a 
sweeping 2$ 
trillion plan to 
transform the 
economy.

"I will tell you 
at the time," 
he said. "I'll 
keep you in 
suspense."



پول توزیع کوپن از جیب بازنشستگان
طرحی در مجلس در دستور کار است که در صورت تصویب و تایید با بخشی از بودجه همسان سازی طرح کوپن 
مجلس کلید می خورد. هفته نامه تامین که وابسته به تامین اجتماعی است مجلس یازدهم اخیراً برای تأمین 
بن کالاهای اساسی مقرر کرده ۱۵ هزار میلیارد تومان از ظرفیت ۵۰ هزار میلیارد تومانی بند »و« تبصره )۲( 
قانون بودجه به منابع مورد نیاز طرح کالاهای اساسی اختصاص داده شود. این بند مربوط به همسان سازی حقوق 

بازنشستگان است. طبق بند الحاقی به تبصره »۲« لایحه بودجه سنوات، دولت مکلف شد تا سقف ۵۰ هزار میلیارد 
تومان در مقاطع سه ماهه جهت پرداخت بخشی از بدهی های انباشته شده خود به سازمان تأمین اجتماعی را تا پایان 

امسال  پرداخت کند. تاکنون مبلغ ۳۲ هزار میلیارد تومان به سازمان تأمین اجتماعی پرداخت شده که بخشی از این اعتبار 
برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان هزینه شد. این نماینده مجلس تاکید کرد: با اینکه ممکن است برخی از صحبت های من 

ناراحت می شوند؛ اما تأمین بودجه کالابرگ الکترونیک با منابع اختصاصی همسان سازی در سازمان تأمین اجتماعی شدنی نیست؛ مگر 
اینکه تصمیم های دیگری گرفته شود. او ادامه داد: می توان ۱۶ هزار میلیارد تومان برای طرح کالابرگ الکترونیک اختصاص داد؛ اما این منوط به 
افزایش بودجه همسان سازی است. به این معنا که باید مازاد بر ۳۲ هزار میلیارد تومان تا سقف ۵۰ هزار میلیارد تومان برای اجرای همسان در سازمان 

تأمین اجتماعی که در قانون بر آن تأکید شده، توسط دولت به سازمان پرداخت شود؛ تا سازمان ۵۰ هزار میلیارد تومان را در اختیار داشته باشد.

وزیر صنعت وعده تغییر قیمت کالاهای اساسی را داد  
وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید به سرعت ترخیص کالاهای اساسی در گمرکات کشور گفت: براساس 
دستور رییس جمهوری قرار است نسبت به ترخیص کالاهای اساسی در گمرک به فوریت اقدام شود و دراین 

باره هماهنگی خوبی بین وزارت جهاد کشاورزی، گمرک و بانک مرکزی صورت گرفته است.
» علیرضا رزم حسینی« عصر سه شنبه در جلسه ویژه ستاد تنظیم بازار که به دنبال فرمایشات مقام معظم رهبری 

به طور فوق العاده در این وزارتخانه برگزار شد، افزود: ستاد تنظیم بازار روز دوشنبه هر هفته در وزارت صنعت، معدن 
و تجارت با حضور اعضای موثر این ستاد شامل وزارتخانه جهاد کشاورزی، گمرک جمهوری اسلامی ایران و بانک 

مرکزی تشکیل می شود که سه شنبه نیز پس از فرمایشات رهبر معظم انقلاب برگزار شد.
وی اظهارداشت: هماهنگی خوبی بین وزارتخانه های صنعت، معدن و تجارت، جهاد کشاورزی، گمرک جمهوری اسلامی ایران 

و بانک مرکزی صورت گرفته که در این راستا، در چند روز گذشته جلسات خوبی با رییس کل بانک مرکزی در ستاد اقتصادی دولت داشته ایم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: با  ترخیص کالاهای اساسی و ضروری کارخانجات در گمرکات ایران به طور حتم با فراوانی کالاها در بازار، 
تاثیر قیمتی آن در بازار مشاهده می شود. وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره گوشت قرمز گفت: تصمیم های خوبی در حوزه قیمت گذاری، عرضه 

گوشت در بازار، تامین، کنترل و خرید تضمینی توسط شرکت پشتیبانی امور دام  انجام شده است.
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 متقاضی وام باید 
دو کارمند رسمی را 

بعنوان ضامن معرفی 
کند؛ اگر یکی از 

ضامنین حقوق بالای 
۷ میلیون تومان 

داشته باشد، همین 
یک ضامن کفایت 

می کند

اقتصاد ایران
0۷
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دارندگان سهام 
عدالت بخوانند

شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق 
بهادار و تسویه وجوه از فراهم شدن 
امکان حذف سفارش فروش برای 

مشمولان سهام عدالت خبر داد.
 بنا به درخواســت تعداد زیادی از 
مشمولان ســهام عدالت مبنی بر 
ایجاد حذف ســفارش فروش، زیر 
ساخت های لازم در اختیار بانک ها 
و شرکت های کارگزاری قرار گرفته 
اســت، بگونه ای که مشمولان می 
توانند از امروز درخواســت حذف 

سفارش فروش خود را لحاظ کنند.
بر این اساس، در سامانه های فروش 
سهام عدالت بانک ها و شرکت های 
کارگزاری بخش لغو سفارش فروش 
افزوده شــده است تا ســهامداران 
بتوانند از این گزینه نیز اســتفاده 

کنند.
سهامداران باید این نکته مهم توجه 
کنند که درخواست حذف سفارش 
فروش زمانی اجرا خواهد شــد که 
سهام مشمولان درسامانه های سهام 

عدالت به فروش نرفته باشد.
طرح سهام عدالت یکی از بزرگترین 
طرح هــای دولت در هفت ســال 
گذشته است که آزادسازی آن پس از 
سال ها وقفه و تلاش برای رفع موانع 
موجود در نهایت در نهم اردیبهشت 
ماه سال جاری با دستور رهبر معظم 
انقلاب انجــام و به نقطه پایان خود 

نزدیک شد.
براساس این برنامه در مرحله نخست 
آزادســازی، یک ماه به مردم برای 
انتخاب نوع روش مدیریت فرصت 
داده شــد تا اعلام کننــد به دنبال 
مدیریت مستقیم بر ســهام خود 
هستند یا تصمیم دارند سهام خود 
را به صورت غیرمستقیم و از طریق 
شرکت های سرمایه گذاری استانی 

مدیریت کنند.

    انتخــاب روش مدیریت 
مستقیم توســط مشمولان 

سهام عدالت
برسی ها نشان می دهد از مجموع 
۴۹ میلیون نفر از دارندگان ســهام 
عدالت، حدود ۱۹ میلیون نفر روش 
مستقیم را انتخاب کردند و مدیریت 
سهام را در اختیار خود گرفتند، بعد 
از پایان این مرحله زیرساخت های 
لازم بــرای فــروش ۳۰ درصد از 
ســهام عدالت از طریــق بانک ها و 
کارگزاری ها برای دارندگان سهام 
عدالت که روش مستقیم را انتخاب 
کرده بودند فراهم شد که برخی از 
سهامداران تحت تاثیر روند صعودی 
بازار سهام اقدام به فروش هیجانی 

سهام خود در بازار کردند.
زمینه آزادســازی  ۳۰ درصد دوم 
ســهام عدالت در عید غدیر فراهم 
شد و براساس وعده های داده شده 
از سوی مسوولان، آزادسازی مابقی 
ســهام عدالت در ۲۲ بهمن انجام 

خواهد شد.
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اگرچه امســال برای همه 
مردم بــا روزهــای دلهره 
آور کرونایــی آغاز شــد و 
نوید بهار، تابســتان، پاییز 
و زمستان دلچسبی برای 
شــهروندان نمــی داد، اما 
برای مستأجران با اضطراب 
و نگرانی بیشتری همراه شد و در تابستان 
که معمولاً روزهای اوج جابه جایی اقشار 
خانه به دوش است، با فشاری مضاعف، گرما 

را بر تن مستأجران طاقت فرساتر کرد.
اگرچه ســتاد ملی مبارزه بــا کرونا برای 
رهایی مستأجران از این وضعیت دردناک، 
دو مصوبه »الزام موجر )مالک( به تمدید 
یک ساله اجاره نامه با افزایش حداکثر ۲۵ 
درصدی در تهران« و »اعطای تسهیلات 
کمک ودیعه مســکن« به این قشر را به 
تصویب رســاند، اما نه اولی کارساز شد و 
نه بانک ها مصوبه اعطای تسهیلات ودیعه 

مسکن را به خوبی اجرا کردند.
اعلام مرکــز آمار ایــران از افزایش ۴۱.۲ 
درصدی اجاره بهای تهرانی ها در تابستان 
امسال نشــان داد که مصوبه الزام موجر 

به تمدید یک ســاله اجاره بها با حداکثر 
افزایش ۲۵ درصدی )برای تهران(، عملًا 
مصوبه ای بی اثــر بوده اســت؛ هر چند 
که محمود محمودزاده، معاون مســکن 
و ســاختمان وزارت راه و شهرســازی، 
معتقد است علت اینکه مرکز آمار نرخ ۴۱ 
درصدی رشد اجاره بها را برای تهران اعلام 
کرده که از مصوبه الزام به افزایش حداکثر 
۲۵ درصدی فاصله زیادی دارد، این است 
که مرکز امار شاخص های متفاوتی برای 
اســتخراج اطلاعات خود داشــته است! 
و تلویحاً نرخ اعلامی از ســوی مرکز امار 
را زیر ســوال برد. در حالی که مرکز آمار 
ایــران بعنوان تنها مرجع رســمی اعلام 
آمار، شاخص های درست و دقیقی را برای 
استخراج امار مختلف مورد استفاده قرار 

می دهد.
مصوبه اعطای تســهیلات نیز بالاخره با 
حدود ۳ ماه تأخیر از اواخر شهریور اجرایی 
شد و بانک مرکزی آئین نامه اجرایی آن را 
به بانک ها ابلاغ کرد؛ آئین نامه ای که عملًا 
بی فایده بود و بانــک مرکزی اجازه همه 
گونه دخل و تصــرف در آن را به بانک ها 

داده بود.
نتیجه این اتفاق، عــدم همراهی برخی 
بانک ها از جمله بانک ملت با مستأجران 
بویژه در تهران بوده اســت و بســیاری از 
مســتأجران را در گرفتن وام ۵۰ میلیون 
تومانی ودیعه مســکن با بن بست مواجه 

کرده است.

    بانک ملت: دو نفر ضامن رسمی با 
حقوق مکفی!

بررسی های میدانی خبرنگار مهر نشان 
می دهد بانک ملت در پرداخت تسهیلات 

ودیعه مسکن سنگ اندازی می کند.
مسئول تســهیلات یکی از شعب بانک 
ملت در منطقه ۱۰ از وجود حجم انبوه 
پرونده های وام ودیعه سخن گفت و اظهار 
داشت: تعداد این پرونده ها به قدری است 
که فعلاً یا از پذیرش پرونده جدید امتناع 
می کنیم یا اگر متقاضی، مصرّ به دریافت 
تسهیلات ودیعه مســکن از این شعبه 

باشد، باید حدود ۲ ماه منتظر بماند.
وی گفت: متقاضــی وام باید دو کارمند 
رسمی را بعنوان ضامن معرفی کند؛ اگر 
یکی از ضامنین حقوق بالای ۷ میلیون 
تومان داشته باشــد، همین یک ضامن 
کفایت می کند! در غیر این صورت دو نفر 
کارمند رسمی باید بعنوان ضامن معرفی 
شوند. خبرنگار مهر در بررسی های میدانی 
خود به سایر شعب این بانک هم مراجعه 
کرد و با پاسخ های مشابه از سوی کارکنان 

بانک مواجه شد.

    یک مســتأجر: مگــر چند نفر 
کارمند رسمی در تهران داریم تا وام 

این همه مستأجر را ضمانت کنند؟
یکی از متقاضیان دریافت این تسهیلات 
در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: به امید 
دریافت وام ودیعه مســکن، اجاره نامه 

واحد ۵۰ متری در محله کارگر جنوبی 
)چهارراه لشکر( با رقم ۷۵ میلیون تومان 
ودیعه و ۵۰۰ هزار تومان اجاره ماهانه را 
امضا کردم؛ امــا در تهیه مبلغ ودیعه در 
مانده ام و طبق قراری که با موجر )صاحب 
خانه( داشته ام، باید به ازای هر یک ماهی 
که نمی توانم رقم ودیعه را تکمیل کنم، 
۱.۵ میلیون تومان اجــاره بها پرداخت 
کنم؛ مگر با حقوق پایه قانون کار، می توان 

چنین اجاره بهایی را پرداخت کرد؟
وی ادامه داد: مســتاجری که سختی و 
مرارت دریافت وام ودیعه مسکن را به جان 
خریده، ضامن رسمی اش کجا بود؟ فرضا 
که یک کارمند رسمی هم در اطرافیان 
مان داشته باشیم، اما در این شرایط بد 
اقتصادی، کمتر کسی پیدا می شود که 
حاضر شود یک وام ۵۰ میلیونی را آن هم 

برای یک مستاجری که دخل و خرجش 
با هم نمی خواند، ضمانت کند.

    یک شهروند: اگر سنگ اندازی 
های بانک ملت تمام نشود، مجبوریم 

به حومه تهران مهاجرت کنیم
یک خانم خانه دار که همسرش کارگر 
بــوده و در منطقه ۱۲ تهران مســتأجر 
هستند، برای دریافت وام ودیعه مسکن به 
شعبه بانک ملت که در سامانه وام ودیعه 
انتخاب کرده، مراجعه کرده و دست خالی 
بازگشته است. وی می گوید با توجه به 
اینکه حقوق همســرش را از بانک ملت 
دریافت می کنند، ایــن بانک را برای وام 

ودیعه برگزیده اند.
وی گفت: قصد دارد در سامانه وام ودیعه 
مســکن، بانک مورد نظر را تغییر دهد؛ 

چون بانک ملت در اعطای تســهیلات 
ودیعه مسکن ســنگ اندازی کرده و دو 

ضامن رسمی می خواهد.
این بانوی شهروند و مستأجر با صدایی 
بغض آلود از بالا بودن اجاره بها شــاکی 
است و می گوید قصد داریم تا اگر نتوانیم 
وام ودیعه مسکن را دریافت کنیم، اجاره 
نامه را فسخ و به یکی از شهرهای حومه ای 
تهران نقل مکان کنیم؛ چرا که نه تعیین 
سقف افزایش اجاره بها گره از مشکل ما 

باز کرد و نه وام ودیعه مسکن.
ایــن در حالی اســت که طبــق توافق 
بانک مرکزی و وزارت راه و شهرسازی، 
شخص وزیر راه و شهرســازی و معاون 
مســکن و ســاختمان این وزارت خانه 
 مســئول پیگیری تســهیلات ودیعه 

مسکن هستند.

 وام ودیعه با دو ضامن رسمی! 

سنگ بزرگ بانک ها پیش پای مستاجران
در حالی که بر اساس مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا، 
می بایست در تابستان امســال وام ودیعه مسکن به 
مستأجران پرداخت می شــد، بانک ملت با تقاضای دو 
ضامن کارمند رســمی، در پرداخت ها سنگ اندازی 

می کند.

دستمزد  و اشتغال

مختومه شدن پرونده بیمه در صورت وقفه سه ماهه

پرداخت حق بیمه کارگر ساختمانی سه ماهه شد!
نایب رئیس کانون انجمن های صنفی کارگران ساختمانی تعیین مهلت سه ماهه برای پرداخت حق 
بیمه کارگران ساختمانی و مختومه شدن پرونده در صورت عدم پرداخت را به زیان آنها دانست 
و گفت: در شرایطی که کارگران ساختمانی با نبود کار و بیماری کرونا دست و پنجه نرم می کنند 
و بیمه آنها سهمیه ای است شایسته نیست با یک بخشنامه داخلی حقوق آنها را نادیده بگیریم.

هادی ساداتی  اظهار کرد: در شرایطی که به دلیل انتشار ویروس کرونا کارگران ساختمانی با مشکل نبود کار 
و معیشت دست و پنجه نرم می کنند متوجه شدیم که طی روزهای اخیر بخشنامه ای داخلی از سوی تامین 

اجتماعی صادر شده که اجرای آن به زیان کارگران ساختمانی است.
وی در توضیح جزییات این بخشنامه ادامه داد: قبلا اگر کارگران ســاختمانی حق بیمه خود را به هر دلیل 
نمی توانستند پرداخت کنند تا شش ماه فرصت داشتند آن را بپردازند یعنی اگر ابتدای فروردین پول دست 
کارگر ساختمانی نبود می توانست دو ماه بعد آن را پرداخت کند و با جرایمی که سازمان درنظر می گرفت در 
نهایت تا شهریور ماه زمان داشت حق بیمه اش را بپردازد و پرونده بیمه او مختومه نمی شد ولی در بخشنامه 
 اخیر صراحتا اعلام شــده که اگر تا سه ماه پرداخت حق بیمه دچار وقفه شــد، بیمه قطع و پرونده مختومه

 شود.
نایب رئیس کانون انجمن های صنفی کارگران ســاختمانی افزود: معتقدم این کار جز کاهش آمار کارگران 
ساختمانی نتیجه ای ندارد و جای سوال است که در شرایط حاد کرونا که کار برای کارگران ساختمانی وجود 
ندارد و امرار معاش آنها به خطر افتاده چطور می توانیم چنین دستورالعملی صادر کنیم؟ این بخشنامه با تاکید 
مقام معظم رهبری در حمایت از کارگران بیکار شده از کرونا و کارگران فاقد بیمه بیکاری نیز در تناقض است.

ساداتی درپاسخ به این پرسش که مختومه شدن پرونده کارگران ســاختمانی چه پیامدهایی دارد؟ گفت: 
مختومه شدن پرونده از این جهت به زیان کارگر ساختمانی است که وصل کردن مجدد بیمه او یک پروسه 
زمانی طولانی مدت دارد چون با توجه به ســهمیه ای بودن بیمه کارگران ساختمانی به سادگی امکانپذیر 
نیست لذا انتظار داریم فرجه کارگران ساختمانی برای پرداخت حق بیمه آن هم در شرایطی که با کرونا درگیر 

هستیم، حفظ شود.
به گفته وی تاخیر چندماهه در پرداخت حق بیمه کارگران ساختمانی منابع سازمان را دچار مشکل نمی کند، 
همچنان که عدم پرداخت بدهی دولت به تامین اجتماعی که سالهای سال تلنبار شده وضعیت سازمان را به 
خطر نیانداخته است لذا شایسته نیست با یک مصوبه داخلی پرونده بیمه کارگران ساختمانی را مختومه کنیم 

و حق و حقوق آنها در شرایط سخت کرونا و نبود کار را از بین ببریم.

آگهی فقدان سندمالکیت
شماره نامه: 139985602024007718 مورخ 1399/08/12 نظر به اینکه سند مالکیت 
ششدانگ پلاک ثبتی شماره 4842/357 واقع در بخش 5 اصفهان ذیل ثبت 36558 در 
صفحه 106 دفتر املاک جلد 287 به نام مهدی طرفه نژاد تحت شماره چاپی دفترچه ای 
265865 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس چهاردانگ مشاع آن مع الواسطه به 
موجب سند انتقال شماره 20182 مورخ 1374/04/27 دفترخانه 78 اصفهان به مولود 
شرکت معصوم فرزند امیر محمود انتقال یافته است )دو دانگ بقیه به غیر انتقال و از صفحه 
خارج شده است( سپس خانم مولود مالک چهار دانگ مورد ثبت که منافع آن متعلق به امیر 
محمود می باشد با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 139921702024030769 مورخ 
1399/07/20 به انضمام دو برگ  استشهادیه محلی که امضای شهود آن ذیل شماره 15384 
مورخ 1399/07/20 و رمز تصدیق 821662 و شناسه یکتا 139902150332000243 به 
گواهی دفترخانه 103 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی 
مفقود گردیده است و درخواصت صدور المثنی سند مالکیت ملک فوق را نموده است لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

-  شناسه:  1038378
آگهی فقدان سندمالکیت

شماره نامه: 139985602024007711 مورخ 1399/08/12 نظر به اینکه سند مالکیت 
نیم دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 4842/357 واقع در بخش 5 اصفهان ذیل 
ثبت 149423 در صفحه 135 دفتر املاک جلد 841 به موجب سند انتقال شماره 29571 
مورخ 1351/12/29 دفترخانه 21 اصفهان به مولود شرکت معصوم فرزند امیر محمود تحت 
شماره چاپی دفترچه ای 642760 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس نامبرده با 
ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 139921702024030769 مورخ 1399/07/20 
به انضمام دو برگ  استشهادیه محلی که امضای شهود آن ذیل شماره 15384 مورخ 
1399/07/20 و رمز تصدیق 862028 و شناسه یکتا 139902150332000241 به گواهی 
دفترخانه 103 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود 
گردیده است و درخواصت صدور المثنی سند مالکیت ملک فوق را نموده است لذا مراتب به 
استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل 
سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

-  شناسه:  1038379
آگهی فقدان سندمالکیت

شماره نامه: 139985602024007706 مورخ 1399/08/12 نظر به اینکه سند مالکیت نیم 
دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 4842/357 واقع در بخش 5 اصفهان ذیل ثبت 
149421 در صفحه 132 دفتر املاک جلد 841 به موجب سند انتقال شماره 29571 مورخ 
1351/12/29 دفترخانه 21 اصفهان به مولوک شرکت معصوم تحت شماره چاپی دفترچه 
ای 642759 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس بلاواسطه به موجب سند انتقال 
شماره 20182 مورخ 1374/04/27 دفترخانه 78 اصفهان به مولود شرکت معصوم فرزند 
امیر محمود انتقال یافته است )که منافع متعلق به امیر محمود شرکت معصوم می باشد.( 
سپس  نامبرده با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 139921702024030769 مورخ 
1399/07/20 به انضمام دو برگ  استشهادیه محلی که امضای شهود آن ذیل شماره 15384 
مورخ 1399/07/20 و رمز تصدیق 391845 و شناسه یکتا 139902150332000242 به 
گواهی دفترخانه 103 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی 
مفقود گردیده است و درخواصت صدور المثنی سند مالکیت ملک فوق را نموده است لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

-  شناسه:  1038380

آگهی فقدان سندمالکیت
شماره نامه: 139985602024007715 مورخ 1399/08/12 نظر به اینکه سند مالکیت 
نیم دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 4842/357 واقع در بخش 5 اصفهان 
ذیل ثبت 149425 در صفحه 138 دفتر املاک جلد 841 به موجب سند انتقال شماره 
29571 مورخ 1351/12/29 دفترخانه 21 اصفهان به نام مهناز شرکت معصوم تحت 
شماره چاپی دفترچه ای 642761 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس بلاواسطه 
به موجب سند انتقال شماره 20182 مورخ 1374/04/27 دفترخانه 78 اصفهان به مولود 
شرکت معصوم فرزند امیر محمود با قید به اینکه  منافع آن متعلق به امیر محمود شرکت 
معصوم می باشد انتقال یافته است  سپس نامبرده با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 
139921702024030769 مورخ 1399/07/20 به انضمام دو برگ  استشهادیه محلی که 
امضای شهود آن ذیل شماره 15384 مورخ 1399/07/20 و رمز تصدیق 351480 و شناسه 
یکتا 139902150332000244 به گواهی دفترخانه 103 اصفهان رسیده است مدعی 
است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود گردیده است و درخواصت صدور المثنی 
سند مالکیت ملک فوق را نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 
آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا 
سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان -  شناسه:  1038381
آگهی فقدان سندمالکیت

شماره نامه: 139985602024007701 مورخ 1399/08/12 نظر به اینکه سند مالکیت 
نیم دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 4842/357 واقع در بخش 5 اصفهان ذیل 
ثبت 149419 در صفحه 129 دفتر املاک جلد 841 به موجب سند انتقال شماره 29571 
مورخ 1351/12/29 دفترخانه 21 اصفهان به نام عفت پوستی تحت شماره چاپی دفترچه 
ای 642758 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس بلاواسطه به موجب سند انتقال شماره 
20182 مورخ 1374/04/27 دفترخانه 78 اصفهان به خانم مولود شرکت معصوم فرزند امیر 
محمود انتقال یافته است با قید به اینکه منافع متعلق به امیر محمود شرکت معصوم می باشد.  
سپس نامبرده با ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 139921702024030769 مورخ 
1399/07/20 به انضمام دو برگ  استشهادیه محلی که امضای شهود آن ذیل شماره 15384 
مورخ 1399/07/20 و رمز تصدیق 781297 و شناسه یکتا 139902150332000245 به 
گواهی دفترخانه 103 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی 
مفقود گردیده است و درخواصت صدور المثنی سند مالکیت ملک فوق را نموده است لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 

-  شناسه:  1038382
آگهی فقدان سند مالکیت 

شماره نامه: 139985602024007686 مورخ 1399/08/05 ، نظر به اینکه ششدانگ 
سند مالکیت شماره پلاک 12 فرعی از 3027 اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شماره 
دفتر املاک الکترونیکی 139720302024015089 و شماره چاپی تک برگی 611788 
الف 97 به نام خانم پریسا اله دادیان فلاورجانی فرزند رمضان )مستند مالکیت 58396 
مورخ 1397/07/03 دفترخانه اسناد رسمی 93 فلاورجان( سابقه ثبت و صدور سند 
مالکیت دارد سپس مالک مذکور با ارائه درخواست 139921702002439324 مورخ 
1399/07/29 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضای شهود آن ذیل شماره یکتای 
139902155823001278 و رمز تصدیق به شماره 113559 و شماره ترتیب 1513 مورخ 
1399/07/29 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 93 فلاورجان رسیده است مدعی است که 
سند مالکیت به علت جابجایی مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکیت را نموده لذا 
مراتب به استناد  تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
 مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان -  

شناسه:  1037964

 آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
نظر به اینکه خواهان سید احمد عباسی نصرآبادی دادخواستی به خواسته الزام به 
تنظیم سند خودرو وانت پیکان به شماره پلاک 615 و 48 ایران 43 ، به طرفیت  
1- حامد مردان ، 2- رضا کریمی، 3- معصومه افخمی کرمرودی و خسارت هزینه 
نقل و انتقال و هزینه ابطال تمبر به مجتمع شوراهای حل اختلاف کاشان تقدیم 
که پس از ارجاع به شعبه 5 حقوقی شورای حل اختلاف به کلاسه 9900335 ثبت 
وبرای تاریخ 99/9/23 ساعت 3:30 عصر وقت رسیدگی تعیین گردیده از آنجا که 
خوانده فوق الذکر مجهول المکان بوده لذا به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی 
دادگاه های عمومی و انقلاب در امور مدنی مراتب به نامبرده ابلاغ می گردد که در 
وقت مقرر در جلسه دادرسی حاضر شوند ضمناً نامبرده می تواند تا قبل از جلسه 
رسیدگی جهت دریافت نسخه ثانی دادخواست و ضمائم آن به دفتر شورا مراجعه 
نمایند. انتشار ا ین آگهی به منزله ابلاغ محسوب شده در صورت عدم حضور شورا 
 تصمیم مقتضی اتخاذ خواهد نمود. مسئول دفتر شعبه 5 شورای حل اختلاف کاشان  

شناسه:  1034458
آگهی حذف بهای ثمنیه اعیانی پلاک 387 فرعی از 6 اصلی بخش 4 

گلپایگان
تمامی پنج نهم سهم مشاع از 13 سهم ششدانگ یک قطعه زمین پلاک 387 
فرعی از 6 اصلی بخش 4 ثبتی گلپایگان باستثناء بهاء ثمنیه اعیانی آن بنام وراث 
حیدر شایسته سابقه ثبت دارد ، و خانم ملک تاج شایسته مالک بهای یک هشتم 
اعیانی می باشد که طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری ملک مورد نظر فاقد 

ارزش کارشناسی می باشد و در زمان بازدید فاقد هر گونه اعیانی می باشد و 
صورتی که ذینفع مدعی تضییع حقی میباشد ، وفق تبصره یک ماده 105 آئین 
نامه قانون ثبت ، ظرف مدت یکماه از تاریخ انتشار آگهی میتواند به دادگاه صالحه 
مراجعه و گواهی طرح دعوی را به اداره ثبت محل ارائه نماید در غیر اینصورت 
باستثناء بهاء ثمنیه اعیانی از سند مالکیت پلاک 387 فرعی از 6 اصلی بخش 4 
 حذف خواهد شد . محمد سلمانی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گلپایگان- 

شناسه:1034402
آگهی مزایده اموال منقول 

شماره نامه: 1399009004937517 ، شماره پرونده: 9909980361400650 ، 
شماره بایگانی پرونده: 9900075 ، بدینوسیله اجرای احکام دادگاه عمومی کوهپایه 
در نظر دارد در پرونده اجرائی کلاسه 9900075 مدنی اجرای احکام در جهت وصول 
مطالبات آقای محسن شفیع زاده زفره از شرکت نفت گستر آناهیتا واقع در شهرک 
صنعتی سجزی، خ هشتم، تعداد 24 عدد بشکه نو در باز طرقه دار رنگ آبی ضخامت 
ورق یک میلیمتر و وزن 18/5 کیلو که براساس نظریه کارشناسی 135/000/000 
ریال برآورد قیمت شده را به مزایده گذاشته و به فروش برساند. لذا جلسه مزایده 
برای 1399/08/28 ساعت 9 صبح الی 10 و محل اجرای مزایده اجرای احکام دادگاه 
عمومی کوهپایه تعیین می گردد طالبین خرید می توانند پنج روز قبل از مزایده از 
بشکه ها بازدید و در جلسه مزایده شرکت نمایند، شرکت کنندگان در مزایده شخص 
یا اشخاصی خواهند بود که مبلغ ده درصد از قیمت مزایده را فی المجلس پرداخت 

نمایند. مدیر دفتر اجرای احکام دادگاه عمومی کوهپایه - شناسه: 1014917
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

ایدههایفناورانهنفتیپذیرشمیشود
با انتشار فراخوانی از استارت آپ ها و شرکت های دانش بنیان و فناور درخواست شد تا ایده های خود را در 

حوزه های بالادستی و پایین دستی صنعت نفت ارسال کنند
 در راستای توسعه روزافزون نوآوری در این عرصه با حمایت معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و 
صندوق نوآوری و شکوفایی فراخوان پذیرش طرح ها و ایده های نوآورانه در حوزه صنایع بالادستی و پایین 

دستی صنعت نفت منتشر شد.
»توسعه فرایند و فناوری تجهیزات«، »مخازن و توسعه میادین«، »فناوری های پالایش نفت«، »فناوری اطلاعات 

بالادستی نفت«، »فناوری های فرآوری نفت و انتقال گاز« و »توسعه نرم افزارهای بالادستی نفت« از محورهای در نظر 
گرفته شده برای این رخداد هستند. شرکت های دانش بنیان و فناور، صنایع نرم و خلاق، استارت آپ ها و تیم های نوآور دانشگاهی، 

می توانند برای حضور در این رویداد، طرح ها و ایده های خود را با محوریت اهداف در نظر گرفته شده برای داوری به دبیرخانه رویداد پذیرش 
طرح ها و ایده های نوآورانه در حوزه صنایع بالادستی و پایین دستی صنعت نفت ارسال کنند. بنا بر اعلام دبیرخانه این رویداد، فعالان فناور این 
حوزه تا ۱۵ آبان ماه فرصت دارند تا طرح ها و ایده های خود را برای حضور در این فراخوان ارسال کنند. پس از اتمام پذیرش طرح ها، روند داوری 

ایده ها و پروژه های نوآورانه ارسال شده از ۲۰ آبان ماه ۱۳۹۹ آغاز می شود.

این که امروزه اغلب مردم در هر 
گروه سنی و طبقه اجتماعی از 

فست فودها استفاده می کنند اما 
تمرکز بر نوعی مشتریان خاص 
و برنامه ریزی بر اساس سلایق 

آن ها احتمال موفقیت شما را بالا 
می برد

،،
اقتصاد آنلاین

یادداشـــت
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خوراکی ها به عنوان نیاز 
غذایی انسان که یکی از 
نیاز های اولیه اوست از 
اجزای مهم ســبد خرید 
مردم به شــمار می روند 
و می توان گفت حتی در 
شرایط نه چندان خوب 
اقتصادی میزان قابل قبولی از تقاضا 
را دارند. راه اندازی کسب و کار غذایی 
نیز به همین دلیل همــواره یکی از 
ایده هایی است که افراد برای شروع 
کار خود به آن می اندیشند اما این که 
تا چه حد در فعالیت خود موفق شوند 
و پیشــرفت کنند به میزان آشنایی 
آن ها با فضای کار و آمادگی شان در 
مواجهه با چالش های پیش روی این 
حیطه بستگی دارد. با ما در آشنایی با 
گام های راه اندازی فست فود همراه 

باشید.

   بررسی تجربه فست فودهای 
موفق و شکست خورده

پیشنهاد ما این است که قبل از شروع 
کار تلاش کنید  تا چالش های پیش 
روی این کسب و کار را بشناسید و صبر 
و توان خود را در مواجهــه احتمالی 
با آن هــا محک بزنید. بــرای این کار 
آشــنایی با فســت فودهای موفق و 
شکســت خورده یکی از شیوه هایی 
است که به شــما کمک می کند. به 
کارگیری روش هایی کــه دیگران را 
موفق کرده و اجتناب از آن چه نتیجه 
شکست را به همراه داشته است شما را 
به موفقیت در مسیرتان نزدیک تر می 
کند. گام ابتدایی در شروع کسب و کار 
بررسی میزان ســرمایه است. به طور 

کلی برای راه اندازی رستوران فست 
فود باید هزینه خرید یا رهن و اجاره، 
دکوراسیون، لوازم آشپزی، حقوق سر 
آشپز و کارگران، هزینه آب، برق، گاز ، 
تبلیغات، بازاریابی، بیمه، مالیات و… 
را در نظر داشته باشید. بعد از تحقیق و 
آشنایی با علل موفقیت و شکست  در 
کار و با توجه به ســرمایه تان به سراغ 
تدوین یک برنامه جامع زیر نظر یک 
مشــاور با تجربه بروید. این کار شما 
را بــه آن چه باید در هــر دوره زمانی 
انجام بدهیــد، راهنمایی می کند و از 
ناامیدی و ســردرگمی در جریان کار 

باز می دارد.

   مشتری شما کیست؟ مدارک 
مورد نیاز کسب مجوز چیست؟

انتخــاب مخاطب هــدف بعدی کار 
شماست. با این که امروزه اغلب مردم 
در هر گروه ســنی و طبقه اجتماعی 
از فست فودها استفاده می کنند اما 
تمرکز بــر نوعی مشــتریان خاص و 
برنامه ریزی بر اســاس سلایق آن ها 
احتمال موفقیت شما را بالا می برد. 
پس از برنامه ریــزی اولیه و انتخاب 
مخاطب هــدف وقت آن اســت که 
مراحل قانونی را طی کنید تا مطمئن 
شوید برای شروع کســب و کار شما 
موانع قانونی وجود ندارد. با مراجعه 
به اداره اصنــاف راهنمایی های لازم 
برای مراحل قانونی کسب و کار مورد 
نظر خود و راه اندازی فســت فود را 
دریافــت خواهید کرد و بــه اداراتی 
که لازم اســت ارجــاع داده خواهید 
شد. آزمایش عدم اعتیاد و عدم سوء 
پیشینه از الزامات شروع کار است که 
باید با مراجعه به مراکز بهداشت انجام 
دهید. مکانی که برای راه اندازی فست 
فود در نظر گرفته اید نیز باید شرایط 
بهداشتی خاصی داشــته باشد که از 
طرف اداره بهداشت مورد بررسی قرار 
خواهد گرفت. در عین حال مکان مد 
نظر شما باید از طرف اداره دارایی از 
نظر پرداخت عوارض و دیگر شرایط 
مربوط بررسی و تایید شود. در نتیجه 
طی مراحل قانونی کار، گذر شــما به 
اداره دارایی نیز خواهد افتاد. پس از 

طی مراحل لازم از طرف اداره اصناف، 
دوره های آموزشی برگزار خواهد شد 
و شــما طی این دوره های فشرده با 
اطلاعات لازم برای کسب و کار آشنا 

می شوید.

   فست فود، کجا بهتر جواب می دهد؟
قدم بعــدی انتخاب مکان مناســب 
اســت. برای این کار تا حــد امکان 
مکان های شــلوغ در نزدیکی بازار، 
دانشگاه  یا مدارس را انتخاب کنید. 

همچنین بــه قیمت رهــن و اجاره 
مکان و تناسب آن با طبقه درآمدی 
مشــتریان خــود توجه کنیــد زیرا 
انتخاب مــکان و هزینه های مربوط 
به آن که به نوعی مهــم ترین هزینه 
کسب و کار شما به شــمار می رود ، 
روی نوع و قیمت منوی شما تاثیرگذار 
خواهد بود. قدم بعدی زیر نظر گرفتن 
رقبا در محدوده فعالیت تان اســت. 
بهتر اســت که در ابتدا بــه صورت 
محلی فکــر کنید و بلند پــروازی را 

کنار بگذارید. درصــد خیلی کمی از 
رستوران ها در یک شهر آوازه دارند 
وگرنه بیشتر رستوران ها فقط در یک 
منطقه خاص شناخته شده هستند. 
پس از آن که مکان رستوران خود را 
انتخاب کردید، تمام رقبای کوچک 
و بزرگ خــود را در شــعاع حداقل 
یک کیلومتری بررســی کنید. برای 
شــروع باید بهترین باشــید در غیر 
این صورت دلیلی برای انتخاب شما 
در برابر رقبای با تجربــه و جا افتاده 

شما نیست.
بــرای بررســی رقبا عواملــی مانند 
کیفیــت غذا، قیمــت غــذا، تعداد 
مشتری ها، دکور، ســرویس و… را 
بررسی کنید. تشخیص نوع رستوران 
رقیب در بررســی رقبا بســیار مهم 
اســت، به عنوان مثال یک رستوران 
ایتالیایی برای یک رســتوران فست 
فود رقیب جدی نیست زیرا مخاطب 
هدف آنها متفاوت اســت به همین 
دلیل باید رســتوران هایــی را مورد 
بررسی قرار دهید که دارای مخاطب 
هدف و کلاس کار یکســان  باشند. 
طراحی دکوراســیون محل کار شما 
نیــز از عواملی اســت کــه بر جذب 
مشــتریان و ایجاد حس خوب در آن 

ها تاثیر گذار است. ســعی کنید در 
این کار ســلیقه مردم منطقه و البته 
میــزان بودجه مشــتریان را در نظر 
بگیرید. گاهی راه اندازی یک فســت 
فود با دکوراسیون لوکس در منطقه 
ای کم درآمد مشــتریان شــما را از 
حضور و خرید از شــما می ترساند. 
برای تسریع روند کار و جذب مشتری 
بازاریابی و تبلیغات اهمیت بســیار 
زیادی به ویژه در ابتــدای کار دارد. 
این کار باید متناســب بــا مخاطب 
هدفی باشد که انتخاب کرده اید. به 
عنوان مثال اگر شما در محدوده بازار 
فعالیت می کنید، می توانید به فروش 
محصولات خود به صورت بســته ای 
و مقرون به صرفه اقــدام کنید یا اگر 
مخاطب خود را خانواده ها می دانید 
از ایده هایی همچــون دادن کادو به 
کودکان استفاده کنید تا دفعات بعد 
کودکان سبب حضور خانواده هایشان 
در فست فود شما شوند. همچنین از 
پخش تراکت و راه اندازی کمپین های 
تبلیغاتی در شــبکه ها و کانال های 
اجتماعــی پربازده غافل نشــوید تا 
هرچه سریع تر مشــتریان را با خود 
آشــنا کنید و ســرمایه اولیه خود را 

برگردانید.

چند و چون ورود به کسب و کار فست فود؛ 

رویاشتهایمشتریحسابکنید!
کافی شاپ ها امروزه به مکانی تبدیل شده اند که افراد برای 
گذران وقت خود با دوستان یا برگزاری جلسات مختلف در آن 
زمان خود را سپری می کنند؛ همان نقشی که قهوه خانه ها در 

گذشته ایفا می کردند و محلی برای همنشینی افراد بودند.
در دنیای مدرن امروز که ارتباطات گستره  عظیم تری را در بر 
گرفته نیاز به چنین مکان هایی بیش از پیش احساس می شود 
و راه اندازی کافی شاپ را به یکی از مشاغل جذاب که با اندکی 
هوشمندی و خلاقیت درآمد خوبی را نیز به همراه دارد تبدیل 

کرده است.

پیشنهاد ما این است که 
قبل از شروع کار تلاش 

کنید  تا چالش های 
پیش روی این کسب و 

کار را بشناسید و صبر و 
توان خود را در مواجهه 
احتمالی با آن ها محک 

بزنید

انعقاد ۱۲ قرارداد همکاری 
پست با استارت  آپ  ها 

استارت آپ ها عاملی برای 
ارزانتر شدن محصولات 

کشاورزی در بازار
محمدرضا قادری عضو هیئت مدیره شــرکت ملی پست 
ایران در خصوص وضعیت پروژه سکوی تجارت الکترونیک 
پست )ستاپ( و نحوه همکاری پســت با استارت آپ های 
طرف  قرارداد ، اظهار کرد:  تاکنون ۵0 تفاهم نامه با مراکز رشد 
و پارک علم و فناوری ها و شــتاب دهنده های استان ها امضا 
کردیم و با احتساب مراکز علم و فناوری، اکنون ۶۱ مرکز طرف 

قرارداد شرکت پست هستند.

او ادامه داد: ۱۲ قرارداد همکاری با استارت آپ ها و سه قرارداد با استقرار سه اســتارت آپ در شرکت ملی  پست منعقد شده است. در 
بخش شتاب دهی ما با استارت آپ هایی قرارداد بستیم که نوپا هستند و می خواهند از خدمات پست بهره مند شوند. اما در سکوی تجارت 
الکترونیکی بخش دیگری برای همکاری با بخش خصوصی و استارت آپ های بزرگ در نظر داریم. قادری تصریح کرد: این مجموعه ها 
قصد دارند سکوی تجارت الکترونیکی را توسعه دهند یعنی به عنوان مثال سرویس ایمیل و پیام رسان و مرکز تماس عرضه کند یا حتی 

در بخش عملیات پیک شهری و درون شهری ارائه دهند.
عضو هیئت مدیره شرکت ملی پست ایران افزود: پیگیری فراخوان ها به خاطر کرونا و برخی مسائل مانند انتخابات سال گذشته به تاخیر 
افتاد و هم اکنون آن ها طرح های خود را برای نحوه همکاری با استارت آپ ها و شرکت ها در حوزه های مختلف آماده کردند.در آبان ماه 

جلسات هم اندیشی با این شرکت ها و استارت آپ ها برگزار می شود.
او گفت:  با انتشار فراخوان ها  سعی داشتیم تا فعالان این حوزه را شناسایی کنیم به همین خاطر دیگر فراخوان منتشر نکردیم زیرا در 
بررسی های خود دریافتیم نباید به صورت مستقیم با استارت آپ ها وارد مذاکره شویم. ما تاکنون ۷ فراخوان منتشر کردیم و ۹۰ شرکت 

اعلام آمادگی کردند.
قادری افزود: به این نتیجه رسیدیم که توسط مراکز علم و فناوری یا شتاب دهنده ها با شرکت های خصوصی و استارت آپ ها تعامل کنیم. 

فراخوان ها فرصت خوبی بود تا ما مدل کاری و روش تعامل خود با شرکت ها و استارت آپ ها را استخراج کنیم.
عضو هیئت مدیره شرکت ملی پست در پایان گفت: سال گذشته چندین بار با اســتارت آپ ها جلساتی برگزار و نظراتشان را دریافت 
کردیم. مدل همکاری شرکت پست با شرکت ها و استارت آپ ها مشخص شده است و الان نوبت آن است که جلساتی برگزار کنیم و مدل 

همکاری را با آن ها در میان بگذاریم و سپس گام به گام پیش برویم.

خاوازی گفت: ما می خواهیم کالاهای کشاورزی با قیمت 
بسیار مناسب به دست مصرف کننده برسد و این امر با 

روی کار آمدن استارت آپ ها شدنیست.

به گزارش وزارت جهاد کشــاورزی، کاظم خاوازی وزیر جهاد 
کشاورزی در جلسه هم اندیشی با معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و جمعی از مدیران استارت آپ های بخش کشاورزی 
اظهار کرد: با توجه به شرایط کشور، ما می خواهیم به صورت ضربتی از دانش و تجربه استارت آپ ها در رفع مشکلات بخش کشاورزی 

و کمک به مردم استفاده کنیم.
وزیر جهاد کشاورزی اضافه کرد: ما می خواهیم کالاهای کشاورزی با قیمت بسیار مناسب به دست مصرف کننده برسد و هدف ما در 

مرحله اول کلان شهرها هستند.
خاوازی با بیان اینکه زیرساخت هایی در دولت، به ویژه در وزارت جهاد کشاورزی برای فعالیت های استارت آپی وجود دارد، تصریح کرد: 

یکی از این بخش ها، محیط های مناسب برای ایجاد بارانداز است که می تواند در اختیار استارت آپ ها قرار گیرد.
وزیر جهاد کشاورزی گفت: تولیدکنندگان بزرگ بسیاری وجود دارند که می توانند کالای خود را با بهترین کیفیت در بارانداز تحویل 

دهند و استارت آپ ها می توانند برای رساندن این محصولات به مصرف کنندگان مدلی طراحی کنند تا واسطه ها حذف شوند.
وی در رابطه با همکاری دستگاه های مختلف کشوری و نظامی برای پیشبرد اهداف طرح های استارت آپی بخش کشاورزی افزود: همه 

ارکان نظام نسبت به این کار حساس و همراه هستند.
تولید سیب زمینی ۱۰ درصد رشد کرد خاوازی ادامه داد: شرکت خدمات حمایتی کشاورزی و شرکت پشتیبانی امور دام در استان های 
تهران، البرز، اصفهان، شیراز و مشهد محیط های مناسبی در اختیار دارند که آمادگی داریم به منظور توسعه فعالیت استارت آپ ها در 

بخش کشاورزی این محیط ها را به عنوان بارانداز در اختیار استارت آپ ها قرار دهیم.
وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد: تعدادی سرمایه گذار بزرگ آماده سرمایه گذاری در بخش کشاورزی هستند و می توانند از استارت آپ ها 

حمایت کنند.
وی با اشاره به لزوم تسهیل امور مربوط به استارت آپ ها بیان کرد: با توجه به تأکید رییس جمهوری بر حمایت از استارت آپ ها، لازم 

است مصوبه ای برای توسعه میدان عمل این بخش تهیه و به دولت ارائه شود.

بولتن نیوز
گــــــزارش

استارت آپ

عبور بورس از ابهامات
دومولفه اصلی کــه در حال حاضر 
باید بــه آن توجه کــرد یکی بحث 
سودآوری شرکتهاســت و دیگری 
پی بر ای )P/E( و ارزشــی است که 
سهم ها به آن ارزش معامله می شوند. 
در سودآوری شرکت ها قطعا نرخ ارز 
و اقتصاد جهانی به خصوص قیمت 
کامودیتی ها را موثر می دانیم چراکه 
بازار ما عملا یک بازار کامودیتی محور 
است. در مقوله ارزش و موضوع پی 
بر ای هم باید به انتظارات و توقعات 
سرمایه گذاران در آینده توجه کرد که 
تحت تاثیر نرخ بهره و میزان نقدینگی 
است و باعث شکل گیری انتظارات 
می شــود. در مورد ارزش شرکت ها 
و پی بر ای آن هــا نیز باید گفت: یک 
عامل که بر قیمت سهم ها اثر گذار 
است انتظارات سرمایه گذاران است 
که در طی هفته های گذشته با شکل 
گیری این تصور که انتخاب یکی از 
نامزد ها باعث کاهــش قیمت دلار 
می شود، بازار را نزولی کرده که این 
هم موقتی خواهد بود و با رفع ابهام 
روال منطقی تری طی خواهد شد. 
همچنین یکی از تهدید های بازار که 
طی هفته های اخیر مطرح شده بود 
افزایش نرخ بهره بود که خوشبختانه 
بر اساس گفته های رئیس کل بانک 
مرکزی در حال حاضر موضوع منتفی 
شده و سایه این تهدید عملا مرتفع 
شده است. عامل دیگر نرخ ارز است 
که بحث های زیــادی در مورد آن 
مطرح است و شاید تأثیر گذار ترین 
عامل بر نرخ ارز درایــران و در حال 
حاضر، انتخابات ایالات متحده است 
که البته معتقدم در میان مدت تفاوت 
محسوسی را در برابری ریال و دلار 
شاهد نخواهیم بود و اگر هرکدام از 
نامزد ها انتخاب شوند اثر انتخاب آن ها 
بر قیمت ارز موقتی است و در واقع 
تعیین کننده قیمت ارز میزان کسری 
بودجه و تراز تجاری ما خواهد بود و 
نتیجتا به نظر می رسد از این ناحیه 
هم بازار با ریسکی مواجه نخواهد شد.

در مورد قیمــت کامودیتی ها پیش 
بینی های موسســات معتبر نظیر 
گلدمن ساکس نشان دهنده افزایش 
ســطح عمومی قیمت ها نسبت به 
سال جاری میلادی هستیم و روند 
بلند مدت قیمــت کامودیتی ها را 
صعودی می دانند. همچنین برخی 
پیش بینی ها کاهش ایندکس دلار 
در کنار افزایش تقاضــا در بازار های 
جهانی را مطرح کــرده اند که خبر 
خوبی برای بازار ما محسوب می شود 
و قطعا بر سودآوری شرکت ها تأثیر 
گذار خواهد بود. در یک جمع بندی 
با توجه به مطالب عنوان شــده باید 
گفت که بــازار از لحاظ فاندامنتالی 
در وضــع مناســبی قــراردارد که 
نشــانه هایی از آن را در گزارش های 
شــش ماهه می بینیم و معتقدم که 
اثر آنرا در میــان مدت خواهیم دید. 
همچنین عامل مهمی که عامل رشد 
بازار از ابتدای سال جاری بوده است 
بحث ورود پول است که تامردادماه 
شدت ورود بســیار بالا بود و بعد از 
مردادماه ما شاهد خروج نقدینگی به 
خصوص پول حقیقی ها بوده ایم. البته 
خرید های بسیاری از سوی حقوقی ها 
صورت گرفته که تداوم آن می تواند 
حقیقی ها را به بــازار دلگرم کرده و 
جریان پول حقیقی ها را به بازار مثبت 
نماید. به نظر می رسد مقدار زیادی 
از پول هایی که طی دوماه گذشته از 
بازار خارج شده در فیکس اینکام و 
حساب های کارگزاری ها پارک شده 
و به محض رفع شدن ابهامات سیاسی 
و نگرانی هایی مانند انتخابات ایالات 
متحده در قیمت های جذابی که این 
روز ها شاهدش هستیم مجددا به بازار 

وارد می شود.

کارگر آنلاین
تحلیــل بورس
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